

ချစ်ကန္တာရလမ်းဝယ်

၁၀၁၀၁၉၇

လူတွေဟာမိန်းကလေးတွေ၏အပျိုစဉ်ဘဝအပေါ်တွင်အတော်လေးတန်ဘိုးထားကြ၏။သည်တော့ကာကျမအနေနဲ့မေးခြင်တာကအပျိုဆိုတာဘာလို့ပါဘယ်လိုများထူးခြားချက်ရှိသလဲလို့အမှန်တော့ကျမတို့မိန်းကလေးတွေရဲ့စောက်ပတ်ကြားမ ၂-လက်မခန့်ရှိတဲ့အကွဲကြောင်းကလေးရဲ့ကွာခြားချက်မကွာခြားလှတဲ့အခြေအနေရဲ့ထူးခြားချက်ပါဘဲ။သည်အကွဲကြောင်းကလေးကျယ်သည်ဖြစ်စေကျဉ်းသည်ဖြစ်စေဘယ်လိုများခြားနားသလဲ။အမှန်တော့အကွဲကြောင်းကလေးပါ။သည်ထက်ရှင်းအောင်ပြောရမည်ဆိုလျှင်တော့သည်စောက်ဖုတ်ပါဘဲ။စောက်ဖုတ်ကလေးတို့ဖြစ်သည်။

အကယ်၍ရှင်လီးကိုစောက်ဖုတ်ထဲသို့ပဌမဦးစွာထည့်ရရင်ကောရှင်အဖို့ဘာအကျိုးအမြတ်ရှိသလဲ။ရှင်မလိုးခင်ကအခြားသူတဦးတယောက်ကဈေးဦးဖေါက်သွားခဲ့သည်ရှိသော်ရှင်အဖို့ဘယ်လိုထူးခြားလာမလဲ။မိန်းမတယောက်ဟာယောက်ျားတယောက်၏ကာမဆန္ဒကိုအပြည့်အဝဖြည့်စွမ်းနိုင်သရွေ့အားလုံးသောစောက်ဖုတ်တွေဟာအတူတူပါဘဲ။

ကျမတို့ရဲ့တော့ရွာမှာဆိုလျှင်ဤကဲ့သို့သောအချစ်ကိစ္စမျိုးတို့၌ပွင့်လင်းသည်။တော့ရွာမှာဆိုလျှင်ချစ်သူ ၂-ဦးအဖို့မြစ်ထဲဆင်းရေချိုးတာကောက်ရိုးပုံပေါ်မှာချစ်ဗျူဟာခင်းကြတာတို့ဆိုတာတွေဟာမဆန်းတော့ဘူး။

ကျမဟာဆိုလျှင်မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ရှိကျွန်လုပ်ဒေးဒရဲတို့အနီးကအမည်မဖော်လိုသောမြို့မှာမွေးဖွားခဲ့ရသည်။ကျမ၁၆-နှစ်မရှိတစ်ရွာမှာကျမနှင့်ကစားဘက်မိန်းကလေးကသူမ၏ရိုးစားနှင့်ချိန်းထား၍ရွာပြင်ဘက်တောစပ်သို့လိုက်ခဲ့ရန်နှင့်သူမ၏ရိုးစားဖြစ်သူနှင့်အတူအခြားယောက်ျားလေးအားသူမ၏နည်းတူကျမကလည်းအပြုစုခံရမည်ဖြစ်ပြီး၊၄င်းတို့၂ဦးစလုံးသည်ပိုက်ဆံချမ်းသာကြောင်းနှင့်ဘာမျှမကြောက်ရန်ပြောလေသည်။

သည်အချိန်ကကျမနှင့်ကျမသူငယ်ချင်းပါအပျိုစင်အစစ်ဖြစ်ကြောင်းကိုစာဖတ်သူတို့အနေနှင့်နားလည်မှုရှိစေခြင်သည်။သိထားပြီးဖြစ်စေခြင်သည်။

နောက်နေ့ညနေတွင်ကျမ၏သူငယ်ချင်းဖြစ်သူနှင့်အတူရွာပြင်သို့ထွက်ခဲ့ရာရွာပြင်တောစပ်၌သူတို့၂-ဦးရပ်စောင့်နေသည်ကိုတွေ့ရသည်။သူတို့၂-ယောက်သားဆက်ရှောက်သွားကြရာရွာနှင့်အတော်လေးဝေးသောနေရာရောက်မှသစ်ပင်အောက်တွင်ထိုင်လိုက်ကြသည်။

သစ်ပင်အောက်၌ထိုင်၍သူတို့၂-ယောက်ကကျမတို့၂-ယောက်အားတပ်မက်သည့်စိတ်နှင့်စူးစိုက်ကာကြည့်နေသည်။ကျမသူငယ်ချင်းရိုးစားနှင့်အဖော်လိုက်လာသည့်အမျိုးသားကကျမ၏ကိုယ်ကိုစိုက်၍ကြည့်နေယင်းကသူ၏နှုတ်ခမ်းအစုံတို့သည်တပ်မက်သည့်စိတ်တို့ကြောင့်တလှုပ်လှုပ်တရွရွဖြစ်နေသည်။

ကျမဟာဆိုလျှင်အချိုးအစားပြေပြစ်သည်ကိုယ်လုံးပိုင်ရှင်ဖြစ်သည်။ကျမ၏နို့၂-လုံးသည်ဘော်လီအင်္ကျီထဲမှငွားငွားစွင့်စွင့်နှင့်ခုန်ထွက်တော့မည့်အလားပင်ကျမ၏နို့သီး ဂေါင်းကလေး၂လုံးလည်းမီးချစ်ဆံခေါင်းပမာချန်ထွက်၍နေလေသည်။တင်ပဆုံ၂-ခုမှာလည်းဝိုင်းစက်ကြီးမားပြီးအသားရေမှာဖြူဝင်းပေ၏။

သူသည်ကျမအနီးသို့တိုးကပ်လာပြီးသူ၏လက်၂-ဖက်ဖြင့်ကျမအားသိုင်းဖက်လိုက်လေသည်။ကျမကလည်းရုန်းကန်ခြင်းမပြုခဲ့ပါ။သည်အတွက်သူကကျမအားအသာအယာတွန်းလှဲလိုက်ပြီးသူ၏ရင်အုပ်ကကျမကိုယ်ပေါ်မိုးထားလေသည်။ထို့နောက်သူ၏မျက်နှာကိုကျမ၏မျက်နှာနှင့်နီးကပ်လာပြီးကျမ၏ပါးကိုသူ၏နှာခေါင်းနှင့်အသာအယာနမ်းရှုံ့လိုက်ခါကျမ၏ပါးစပ်တွင်းသို့သူ၏စိုနေသည်။

လျှာကိုထိုးသွင်းလိုက်ပြီးသူ၏နှုတ်ခမ်းအစုံနှင့်ကျမနှုတ်ခမ်းကိုဖိစုတ်လိုက်လေသည်။သည်အခါကျမကိုယ်ထဲ
၌အရသာတမျိုးကိုခံ စားလိုက်ရလေသည်။ကျမအနေနှင့်သည်လိုအရသာမျိုးကိုတခါမျှ
မခံစားဘူးချေ။သည်လိုနမ်းနည်းမျိုးကို လည်းတခါမျှမခံရဘူးချေ။

ဤသို့ယောက်ျားကလေးနှင့်တွေ့ဆုံခြင်းသည်ကျမအဖို့ပဌမဦးဆုံးအကြိမ်ဖြစ်သည်။ကျမ၏နှုတ်ခမ်းကိုအ
နမ်းခံရခြင်းသည်လည်းပထမဦးဆုံးအကြိမ်ပင်ဖြစ်တော့သည်။ကျမဆိုလိုတာကအမေအ
ဖေနှင့်တကွအခြားအသက်ကြီးသောသူများနမ်းသောအခါနဖူးနှင့်ပါးတို့ကိုသာနမ်းလေ့ရှိသည်။
သို့နှုတ်ခမ်းကိုမူနမ်းလေ့မရှိချေ။

သည်အနမ်းကြောင့်ကျမကသူ၏နှုတ်ခမ်းကိုပြန်လည်စုတ်ယူရန်အတွက်သူ၏ပါးစပ်အတွင်းသို့သူ့နည်းတူ
ကျမလျှာကိုထိုးသွင်းလိုက်ပြီးသူ၏နှုတ်ခမ်းကိုစုတ်ယူလိုက်ရာသူကလည်းပြန်လည်စုတ်ယူသောကြောင့်ကျမ
အဖို့ပထမအကြိမ်ကနမ်းသည်ထက်အရသာပိုရှိသည်ဟုထင်မိသည်။တကိုယ်လုံးပူနွေးပြီးယားသလိုလိုဖြစ်
လာကာအသက်ရှူကျပ်လာမိသည်။သို့စုတ်ယူနေရင်းကသူ၏လက် ၂-

ဘက်ကကျမ၏ကိုယ်ကိုအတင်းဖြစ်ညှစ်ထား လေသည်။ပြီးနောက်လက်တဖက်ကကျမ၏တင်းမာ
နေသောနှို့အစုံပေါ် သို့ရောက်လာပြီးဆုပ်ကိုင်ကာအသာအယာချေပေးလိုက်သည်။အတွက်ကျမတကိုယ်လုံး
တုန်လှုပ်သွားလေ၏။မျက်လုံးအစုံကမူကျမအားစူးစိုက်ကြည့်နေဆဲပင်ကျမ၏နှို့ကိုနယ်ပေးနေရာမှအင်္ကျီကြ
ယ်သီးများကိုအလုံးခြင်းဖြုတ်နေလေ၏။တဖြည်းဖြည်းနှင့်အင်္ကျီကြယ်သီးနှင့်တော်လီကြယ်သီးများတလုံးပြီး
တလုံးပြုတ်ကုန်ပြီးသူ၏လက်ကလည်းကျမ၏တင်းမာနေသည်နှို့အုံသား
နှင့်သူ၏လက်တို့ထိတွေ့မိလေရာရင်ထည်းတွင်းလျှိုက်ဖိုပြီးအေးသွားသလိုအရသာတွေ့လာသဖြင့်ကျမလဲစိ
တ်ဝင်စားစွာနှင့်ညှိမိခံနေမိပါသည်။

သူကနှို့သီးခေါင်းကလေးကိုလက်ညှိုးနှင့်လက်မညှပ်ခါဆွဲပြီးအသာအယာပွတ်သပ်ပေးလိုက်လုပ်နေရာ
ကျမမှာအနေရထိုင်ရကြပ်လာပြီးတကိုယ်လုံးတွန့်လိမ်သွားကာကျမ၏ကိုယ်ကသူ၏အနီးသို့တိုးကပ်သွားလေ
သည်။ကျမ၏သူငယ်ချင်းမှာလည်းကျမကဲ့သို့ပင်သူ့ရိုးစားနှင့်သူ့အလုပ်ရှုပ်ခါလုံး ထွေးနေလေသည်။

ကျမမှာယခုတိုင်အရသာရှိလှသဖြင့်တွန့်လိမ်နေဆဲတွင်သူ၏ကျန်လက်တဖက်ကကျမ၏ခါးသို့
လျှောဆင်းသွားပြီးထမီကိုအသာအယာချွတ်နေလေသည်။ထမီပြေသွားလျှင်ပင်ဒူးဂေါင်းသို့တိုင်
လျှောချလိုက်ခါသူ၏လက်ကကျမ၏စောက်ဖုတ်ကိုညှင်သာစွာအုပ်၍ဆုပ်ကိုင်လိုက်၏။သည်အခါကျမမှာတုန်
သွားပြီးကျောထဲတွင်စိမ့်ကနဲဖြစ်သွားလေသည်။သို့လက်ဖြင့်ကျမ၏နှူးညံ့ဖြူဖွေးသော

စောက်ဖုတ်ကိုအုပ်ကိုင်ထားရာမှလက်ကိုရွေလျှားကာပွတ်ပေးလိုက်စောက်မွေးနုနုကလေးများကိုအသာအ
ယာဆွဲလိုက်နှင့်အတော်ကလေးအလုပ်များနေသည်။ကျမမှာလည်းရုန်းကန်ဘို့ပင်မဆိုထား
နှင့်သူ့လက်ကလေးရွေလျှားနေရာမှရပ်သွားမှာကိုပင်စိုးရိမ်မိသည်ကိုရှက်ရှက်နှင့်ပင်ဝန်ခံရပေမည်။သူ့လက်
ကစောက်မွေးလေးကိုဆွဲလိုက်စောက်ဖုတ်နှင့်ဆီးခုံကိုပါတ်ပေးလိုက်လုပ်နေရာမှသူ၏လက်ညှိုးကကျမ၏စေ့

နေသည်စောက်ဖုတ်နမ်းသားကလေးများကိုပွတ်နေပြန်သည်။တခါတရံတွင်ကျမ၏တင်ပဆုံ ၂-
လုံးကိုဆုပ်နယ်လိုက်သေး၏။ပါးစပ်ကလည်းအငြိမ်မနေချေနှုတ်ခမ်းကိုစုတ်လိုက်နှို့သီး
ခေါင်းကလေးကိုလျှာနှင့်ကလိပေးလိုက်နှင့်လုပ်နေရာကျမ၏တဏှာကိုထိန်းသိမ်းသည်အနေနှင့် ပေါင် ၂-
ခုကိုလှုပ်ရှားပေးနေမိသည်။ကျမ၏ဘဝတလျှောက်လုံးမှာသည်လိုအရသာမျိုးတခါမျှ မခံစားဘူးချေ။

ကျမအနေနှင့်သည်ထက်ကျော်လွန်၍အရသာခံခြင်လွန်းသောကြောင့်သည်ထက်ကျော်လွန်ကာလုပ်မည်
အရေးပင်ပန်းကြီးစွာစောင့်စားနေမိသည်။သူကလည်းအလိုက်သိစွာပင်လုံချည်ကိုဖြည့်ချ
လိုက်ရာအသင့်အတင့်တောင်နေသောလီးကကျမပေါင်ကိုထောက်မိရာပူနွေးသောအရသာကိုခံစားလိုက်ရ

သည်။ သူ့ဒူးဂေါင်း ၂-လုံးက ကျမ၏ပေါင်ကြားသို့ ဝင်လာပြီး ကျမ၏စိန်နေသောစောက်ဖုတ်ကို ဟသွားစေရန်ပေါင်ကို အသာဖြုတ်ပေးလိုက်သော အခါ သူ၏လီးကို အပေါက်တည်တည် သို့ ထိုးချိန် လိုက်ပြီး ထည့်ရာ မဝင်ချေ။ ထို့ကြောင့် သူသည် ပေါင်ကို ဘေး ၂ဖက်သို့ တတ်နိုင်သမျှ ကားပေးရန် ပြောသောကြောင့် ကျမကလည်း အစွမ်းကုန်ကားပေးလိုက်သည်။ သို့နှင့် လည်း သူ့မှာ ကျိုးစားရသေးသည်။ နောက်ဆုံး သူ၏လက်ဖြင့် ကျမစောက်ဖုတ်နုခမ်းသား ၂-ခုကို ဖြုတ်လီးဒစ်ကို သွင်းသော အခါမှာ သာ ဒစ်မြှုတ်သွားရုံလေးသာ ဝင်၏။ ဒစ်မြှုတ်သွားသောကြောင့် ကျမမှာ နာသလိုလို ကောင်းသလိုလိုနှင့် နာသောကောင်းသော အရသာ ၂-မျိုးကို ခံစားလိုက်ရပါသည်။ သူက ဒစ်မြှုတ်ရုံသာ သွင်းထားပြီး ဝင်နေသည့် လီးဒစ်နှင့် ကျမစောက်ဖုတ်ကို ကလိလိုက်သော ကြောင့် ကျမမှာ ဖင် ၂လုံး ကြွသည်အထိ ကော့တက်သွားမိ၏။ မကြာမှီ ကျမ၏စောက်ဖုတ်အတွင်း မှ အရည်များ စိမ့်ထွက်လာရာ ကျမမှာ သေခြင်လောက်အောင် စိတ်ညစ်မိပါသည်။ နာကျင်မှုကို အောင်အီး၍ ခံနိုင်သော်လည်း ဤသို့ သောယားယံမှုကို သူ့အား ကျမအနေနှင့် မခံတတ်မခံနိုင်အောင် ဖြစ်နေပါသည်။ ကျမအနေနှင့် ဖင်ကြွကြွပေးရုံမှတစ်ပါး အခြားဘာမျှ မတတ်နိုင်ခြေ။ မကြာမှီ သူသည် ဖြေးဖြေးဆောင်ပါတော့သည်။ သူ့လီးမှာ တိုလှသဖြင့် ကျမမှာ သိထိမိမတွေ့လှပါ။ သို့သော်လည်း ကျမမှာ အပျိုစစ်စစ်ဖြစ်သဖြင့် အနည်းငယ်မျှသာ နာကျင်မှုကို ခံစားရပါသည်။

သူကလည်း အပေါ်မှ ဆောင်နေရင်း ကကျမ၏နို့ ၂လုံးကို ကိုင်၍ ကစားပေးနေသည်။ မကြာမှီ ပင်ကျမ၏စောက်ဖုတ်တွင်း အရည်များ ကျဆင်းလာရာ ကျမစောက်ဖုတ်ကလေးမှာ ပူနွေး၍ အရသာအတော်လေး ရှိသွားပါသည်။ သူ၏ကြပ်နေသော လီးကလည်း ချောင်ပြီး ပျော့သွားရာ ကျမမှာ ကောင်းတုံး ရှိလေ၏။ ခဏမျှ ဆက်နေပြီး နောက်လီးကို စောက်ဖုတ်အတွင်း မှ ဆွဲထုတ်လိုက် ခါမတ်တတ်ရပ်၍ လုံချည်ကို ဝတ်နေရာ ကျမသူငယ်ချင်း၏ ရိုးစားကလည်း ထိုနည်းတူ လုံချည်ကို ပြင်ဝတ်နေဆဲပင် ထို့ကြောင့် ကျမ စိတ်ထဲတွင် အားမလိုအားမရနှင့် ဒေါသဖြစ်လာသောကြောင့်၊

ဒါဘဲလား၊ လုပ်လေဘာ ဖြစ်လို့လဲ ကျမဟာ အပျိုအစစ်ပါရှင်၊

မဟုတ်ဖူးကိုယ် အနေနဲ့ အပျိုမစစ်လို့ မဟုတ်ပါဘူး၊ မှောင်လဲမှောင်လာပြီ၊ တော်ကြာလူကြီးတွေက ပျောက်လို့ လိုက်ရှာမှာ စိုးလို့ ပါကွယ်၊ နောက်ကိုယ် အနေနဲ့ မင်းကို လုပ်လို့ မရတော့ဘူး။

ဘာဖြစ်လို့ လုပ်လို့ မရမှာလဲ

ထိုအခါ သူက ရီလိုက်ပြီး ဒီမှာ ကြည့်လေလီးက သေနေပြီဘဲ၊ ဟဲဟဲ၊ လူက လုပ်ခြင်ပေမဲ့ လီးက မှမလုပ်နိုင်တော့တာ၊ ဟုပြောရင်း သူ၏လုံချည်ကို လှန်၍ သူ၏ပျော့ခွေနေသော လီးကို ပြလေသည်။ သူ၏လီးမှာ တိုတိုနှင့် သေးသေးလေးဖြစ်နေသည်။ ကျမက သူ၏ပျော့ခွေနေသော လီးချောင်းကို ကိုင်ကြည့် ယင်းပြန်၍ မာလာအောင် ပွတ်သပ်ပေးနေမိသည်။ သို့သော်လည်း ဘာမျှ အကြောင်းမထူးချေ။ ထို့ကြောင့် ကျမမှာ ရှက်လည်း ရှက်ဒေါသလည်း ဖြစ်မိပါသည်။ အဆုံးမတော့ ရွာသို့ ပြန်လာခဲ့ရသည်။ အိမ်သို့ ရောက်သည်တွင် ကျမမှာ ညနေက အဖြစ်အပျက်အတွက် ရင်တွင်း၌ မခံချိမခံသာ ဖြစ်နေမိသည်။ သို့နှင့် ညအိပ်ယာဝင်၍ အိပ်ထက်တွင် ဟိုစောင်းလိုက်သည်လှည့်လိုက်နှင့် ညနေက အဖြစ်အပျက်နှင့် ညနေကခံစားရသည် အရသာတို့ကို ပန်လည်စဉ်းစားစာမြှုပြန်ရင်း ကက်ကိုပါ အပြစ်တင်မိသည်။

ထို့ကြောင့် ကျမရဲ့ ကာမစိတ်ဆန္ဒအလိုကို ဖြည့်တင်းပြေပျောက်ရန် အတွက် ကြံစည်ရ၏။ သူလုပ်သည်နည်းအတိုင်း ကျမ၏လက်ညှိုးနှင့် ကျမစောက်ဖုတ်ကို ထိုးရန် အကြံကရ၍ အင်္ကျီလုံချည်တို့ကို ချွတ်လိုက်ပြီး အလှပြင်သည် မှန်ရှေ့တွင် ထိုင်လိုက်၏။ ထို့နောက် ကျမ၏ဖြူပွေးပေါင်းအိန်နေသောစောက်ဖုတ်အကွဲကြောင်း ကလေးအတွင်း သို့ လက်ညှိုးကို အဆုံးထိ ထိုးသွင်းလိုက်လေသည်။ လက်ညှိုးက တိုသဖြင့် ကျမဝင်စေခြင်သလောက် မဝင်ချေ။ ထို့ပြင် လက်ညှိုးမှာ ပိန်၍ သေးသောကြောင့် ကျမ၏ဆန္ဒကို

ကျေနပ်မှုရှိလောက်အောင်မဖြေ ဖျောက်ပေးနိုင်ထို့ကြောင့် ကျမသည်ထိုင်နေရာမှအသာထလိုက်ပြီး ကျမစောက်ဖုတ်နှင့်သင့်တော်မည်ပစ္စည်းတခုခုကိုရှာလေသည်။ရှည်ရမည်၊တုတ်ရမည်၊ချောမွတ်ရမည်အရာ ဝတ္ထုကိုရှာနေဆဲတွင်ပင်ကျမအိပ်ခန်းတံခါးကိုခေါက်သံကြားလိုက်ရသည်။

ဘသူလဲ၊ဟုပေးရင်းကျမ၏လုံချည်အင်္ကျီတို့ကိုကဗျာကယိုကောက်ဝတ်နေလိုက်ရသည်။

ငါဘဲ

ကျမပထွေး၏အသံဖြစ်သည်။

သည်နေရာမှာကျမအနေနှင့်အနည်းငယ်ရှင်းပြလိုပါသည်။ကျမမွေးပြီး၍မကြာမီကာလမှာဖခင်ဆုံးပါးခဲ့ရ ၏။ထို့ကြောင့်ကျမအမေသည်နောက်အိမ်ထောင်ပြုရလေသည်။

ကျမပထွေးသည်အမြဲတန်းမူနေပြီးဘာအလုပ်မျှလည်းမလုပ်ချေ။ကျမအဖေချန်ခဲ့သည့်ပိုက်ဆံ တွေနှင့်အရင်းအနှီးများပေါ်တွင်ကျမတို့တတွေမှီခိုစားသောက်နေရသည်။ကျမအမေသည်ကျမအ ပေါ်တွင်ဂရုတစိုက်မရှိလှသည်။အတွက်ကျမမှာပညာလည်းကောင်းစွာမသင်ရပေ။

ပထွေးဖြစ်သူကိုကျမအနေနှင့်ကြောက်ရသည်။လွန်ခဲ့သည့်နေ့ကဆိုလျှင်ကျမအပေါ်အခွင့် ကောင်းယူ၍သူ့ပေါင်ပေါ်တွင်အထိုင်ခိုင်းပြီးအနမ်းခိုင်းသည်။အဖေတယောက်အနေနှင့်ပါးကိုနမ်းရမည်အ စားကျမ၏နှုတ်ခမ်းကိုအတင်းအဓမ္မစုတ်ယူကာကျမနို့နှစ်လုံးကိုလည်းဆုပ်ကိုင်ရန်ကြိုးစား သေးသည်။

နောက်တခါလည်းကျမနောက်သို့အသာအယာလျှောက်လာပြီးနောက်မှနေ၍ကျမရင်ကိုတင်း ကြပ်စွာသိုင်းဖက်လိုက်လေသည်။သူ့လီးဖြင့်လည်းကျမတင်ပဆုံကိုထောက်ထားလိုက်လေသည်။ထိုသို့သော အကြောင်းတို့ကြောင့်သူ့ကိုတံခါးဖွင့်ပေးရန်ကျမမှာစဉ်းစားနေမိသည်။

ဟဲ့ ကောင်မလေးဖွင့်စမ်း၊နင့်အမေသိပ်နေမကောင်းနေဘူးမြန်မြန်ဖွင့်ပြီးထွက်ခဲ့စမ်း။ ဟုအော်ပြောနေသည့်အတွက်ကျမမှာနောက်ထပ်စဉ်းစားမနေနိုင်တော့ဘဲတံခါးဖွင့်ပေးလိုက်သည်။တံခါးပွင့် သွားသည်နှင့်တပြိုင်နက်ထဲကျမ၏လက်မောင်းနှစ်ဘက်ကိုဖမ်း ကိုင်ပြီးရယ်နေလေသည်။

လွတ်ပါ ကျမသွားပါရစေ၊

ကျမကထိုသို့အော်ပြောလိုက်သည့်တိုင်သူကမလွတ်သေးပေ။

မင်းကြိုက်သလိုအောင်နိုင်တယ်ဒါပေမဲ့ဘယ်သူမှတော့မင်းကိုလာကယ်မယ်မဟုတ်ဘူး၊မင်းအ မေလဲအိမ်မှာမရှိဘူးဒီညငါ့ဆန္ဒကိုမင်းနဲ့ဘဲဖြည့်တင်းရမှာဘဲ၊ဟုပြောရင်းကျမကိုပွေ့ချီပြီးကုတင်ပေါ်သို့ကြ မ်းတမ်းစွာပစ်ချလိုက်လေသည်။ထိုအခါကျမသည်တံခါးပေါက်သို့ထပြေးရန်ကြိုးစားသေး သည်။သို့သော်သူကကျမအကြံကိုသိပြီးဖြစ်နေ၍တံခါးပိတ်သောခတ်လိုက်ရင်းကသဘောကျစွာရယ်မောနေ လေ၏။ထို့နောက်သော့ကိုမှန်တင်ခဲ့ပေါ်သို့ပစ်တင်လိုက်ပြီးကျမရှိရာကုတင်ဆီသို့တလှမ်း ခြင်းရှောက်လာကာသူ၏မျက်လုံးအစုံမှာလည်းမီးဝင်းဝင်းတောက်မျှစိုက်ကြည့်နေလေရာ၊ကျမမှာအတော်ပ င်ကြောက်လာမိ၏။

ကျမအိပ်ယာနားသို့ရောက်သည်နှင့်အပြိုင်နက်ကျမအင်္ကျီကိုလှမ်း၍ဆွဲလိုက်ရာကျမကလည်းအရုန်းသူ ကလည်းအဆွဲနှင့်ကြုံကြိုက်သွားသောကြောင့်အင်္ကျီမြန်းကနဲစုတ်ပြဲသွားလေသည်။ဒါကိုပင်သူကသဘောက ျသည့်အလားတဟဲဟဲနှင့်ရယ်မောနေရာမှကျမကိုယ်ကိုအတင်းလှမ်းဖက်လိုက်ပြီး ကြယ်သီးအစုံစေ့တတ်မထားသည့်ဘော်လီအင်္ကျီကိုချွတ်နေပါတော့သည်။ဘော်လီအင်္ကျီကျွတ် သွားလျှင်ပင်ကျမ၏ဘလာကျင်းနေသောရင်အမှာကိုသူမမြင်နိုင်အောင်လက်နှင့်ကာထားစဉ်သူကသူ့လုံချ ည်ကိုချွတ်ချလိုက်ပါတော့သည်။ထိုအခါမဲချတ်သောအမွှေးများနှင့်အတူသူ၏ရှည်သောလီးကြီးမှာလည်းဘွား ကနဲပေါ်လာတော့သည်။သူ၏ရှည်သောလီးချောင်းကြီးအောက်တွင်မူကပ်ပယ်အိတ် (ဝွေးဥ)

ကြီးကတွဲလွဲခို၍လှုပ်ရမ်းနေပါတော့သည်။ထိုအခါကျမသည်တံခါးပေါက်သို့ပြေးထွက်
လိုက်ရာသူကကျမ၏နောက်မှလှမ်းဆွဲ၍ကုတင်ပေါ်သို့ပြန်တင်လိုက်ပြန်ရာကျမကလည်းပြန်ပြေးရန်ကျိုးစား
သေး၏။သို့သော်ကျမလက်ကောက်ဝတ် ၂-ဖက်ကိုသူ၏လက်ကြီး ၂ဖက်ဖြင့်တင်းကြပ်စွာ
ချုပ်ကိုင်ထားပြီးကုတင်ပေါ်သို့လှဲချလိုက်လေသည်။ယခုအချိန်ထိကျမဒုက္ခကိုကယ်တင်မည့်သူတ
ဦးတယောက်မျှမပေါ်လာချေ။သူကကျမကိုယ်ပေါ်သို့သူ၏လေးလံသည်ကိုယ်ကြီးနှင့်ဖိထားလိုက်ရာမှသူ၏
ကမ်းတမ်းသောလက်ကြီး ၂ဖက်ကကျမ၏နှို့အစုံပေါ်တွင်ဆုပ်ကိုင်လိုက်ပြီးချေပေးလိုက်နို့သီးဂေါင်းလေးကို
ဆွဲလိုက်ပွတ် လိုက်လုပ်နေပြန်ပါသည်။

သို့လုပ်နေရင်းက

ဟင်း နို့လေး ၂လုံးကချစ်စရာလေးနူးညံ့ပြီးမာတောင်နေတာဘဲ၊နှင့်ဒီနို့ကိုငါခုလိုချေပေးနေတာ
ယားမလာပါလားအရသာကောရှိရဲ့လားဟင်

ကျမသည်သူ၏ကိုယ်အောက်မှလွတ်မြောက်ရန်အတန်တန်ရုံးထွက်သော်လည်းအချိုးနှီးပင်သူ၏
ဒူးဂေါင်း ၂-လုံးကကျမ၏ပေါင်ကြားသို့ဝင်လာပြီးကျမ၏စောက်ဖုတ်ထဲသို့သူ၏ရှည်လျှားသောလီး
ချောင်းကြီးကိုထိုးသွင်းရန်ကြိုးစားသည်။ထို့ကြောင့်ကျမကလည်းအားရှိသမျှအားနှင့်ရုန်းကန်ရင်းကျမ၏စေ
ဘက်ဖုတ်ကိုပေါင် ၂လုံးကြားနှင့်ညှပ်၍ ထားသည်။သို့သော်သူကကျမပူး၍ထားသည် ပေါင် ၂-
လုံးကိုအတင်းမရမကပြုသည်အခါ တွင်ကျမ၏စောက်ဖုတ်နခမ်းသား လေး ၂ခုမှာပြဟ သွားလေသည်။

သူ၏လီးကြီးကိုကျမ၏စောက်ဖုတ်ထဲသွင်းရန်ကြိုးစားနေစဉ်သူ၏တွဲနေသည့်ဂွေးဥကြီးကကျမ၏နူးညံ့သ
ည့်စောက်ဖုတ်ကိုတဖတ်ဖတ်နှင့်လာရောက်ရိုက်ခတ်နေလေတော့သည်။ကျမကရုံးကန်နေသည့်အတွက်နို့ကို
ကလိပေးနေသောသူ၏လက်တဖက်ကိုအသာအယာနားလိုက်ပြီးလီးကိုဆုပ်ကိုင်ကာကျမ၏စောက်ဖုတ်အပေါ
က်တဲတဲကိုချိန်၍ထိုးသွင်းရန်ကြိုးစားနေလေ၏။သို့သော်အပေါက်ကသိပ်ကျဉ်းနေ၍တကြိမ်သွင်းသော်
လည်းမဝင် ၂-ကြိမ်သွင်းသော်လည်းမဝင်ဖြစ်နေရာ၊

နှင့်-စောက်ပေါက်ကကျဉ်းလဲကျဉ်းပြန်ဒီကြားထဲချောက်ကလဲချောက်သွေနေပြန်တော့ဘယ်ဝင်
မလဲဒါပေမဲ့ကိစ္စမရှိပါဘူးဝင်အောင်ဆီလေးဘာလေးဆွတ်သွင်းဒါပေါ့၊ဆီသွားယူဘို့ကလဲမဖြစ်ဘူးတံထွေး
ဆွတ်လုပ်ဘို့ရာလဲမကောင်းဘူး၊အား အကြံတော့ရပြီးဟုပြောပြောဆိုဆိုကျမ၏
စောက်ဖုတ်နခမ်းသားအကြားသို့သူ၏လီးထဲမှအရည်များဖြင့်ပန်းလိုက်လေသည်။

သည်အချိန်တွင်စောက်ဖုတ်ကမှာအရည်များစိုရွဲနေ၍သူကြိုးစားသွင်းလိုက်သောအခါကြီးမား
သည့်ဒစ်ကြီးကျမ၏စောက်ဖုတ်အတွင်းသို့တင်းကြပ်စွာဝင်ရောက်သွားပါသည်။စောက်ဖုတ်မှာ
လည်းကွဲသွားမတတ်ပြဟ၍သွားလေသည်။သို့သော်လည်းဒစ်မှာတစ်နေသေးသဖြင့်သူကဆောင်
သွင်းလိုက်ပြန်ရာလီးမှာတဝက်ခန့်ဝင်သွားရာကျမမှာမျက်လုံးအစုံကိုစုံမှိတ်ယင်းအံကြိတ်ထားမိ
သည်အထိပင်ဝေဒနာကိုခံစားလိုက်ရသည်။

သူကကျမ၏နှို့ကိုအပေါ်မှနေဆွဲလိုက်စို့လိုက်လုပ်နေရာကျမမှာအောက်မှနေ၍တွန့်လိမ်နေမိ၏။ထပ်၍ငေး
ဆာင့်ချလိုက်ပြန်ရာသူ၏လီးသည်ကျမ၏စောက်ဖုတ်တွင်းသို့အဆုံးထိဝင်သွား၍ ကျွတ် ကျွတ် ကျွတ်၊
ဟု၍မျက်လုံးအစုံကိုမှိတ်ရင်းပါးစပ်မှညှီးတွားမိသည်အထိပင်

သူ၏လက်ညှိုးနှင့်လက်မကကျမ၏နှို့သီးကိုညှပ်ပြီးခပ်ရွရွလေးညှစ်လိုက်ရာကျမမှာ
အောက်မှနေ၍တရွရွတကြွကြွဖြစ်လာပါတော့သည်။ကျမ၏စောက်ဖုတ်တွင်းသို့သူ၏လီးကြီးကျပ်ကျပ်တပ်
တပ်နှင့်ဝင်သွားရာအရသာထူးလှသည်ဟုကျမထင်မိ၏။ထိုနောက်လီးကြီးကိုအသာအယာ
ပြန်ဆွဲထုတ်လိုက်ပြီးတအားထိသွင်းလိုက်ပြန်ရာ၊

အမေ့ ဟုအော်၍သူ၏ခါးကိုတအားဖက်ထားမိလေ၏။

သူကကျမ၏ပါးကိုနမ်းယင်းကတဖန်သူ၏လီးတန်ကြီးကိုကျွတ်လှူမတတ်ပြန်ဆွဲနှုတ်လိုက်ပြီးတအားဖိသွင်းလိုက်ပြန်သည်။ကျမသည်သူ၏ရင်ဘတ်ကိုလက် ၂-ဖက်နှင့်တွန်း ထားလိုက်လေသည်။

ထိုအခါသူသည်လီးကိုအဆုံးထိတအားထိုးမသွင်းတော့ဘဲတဝက်လောက်သာသွင်းထားပြီးအပေါ်မှအသာအယာညှောင်ပေးရာအတော်ကလေးခံလိုကောင်း၍ကျမ၏စောက်ဖုတ်အတွင်းမှအရည်ခွဲကျကျအရည်လေးများစိမ့်ထွက်လာပါသည်။အရသာရှိလှသဖြင့်စောက်ဖုတ်ကိုလည်းပြုသထက်ပြုအောင်ပေါင် ၂-ချောင်းကိုဖြုတ်ပေးလေ၏။အရည်ကြည်ကလေးများထွက်လာသောကြောင့်သူသည် အဆုံးသို့တိုင်ဝင်အောင်ဆောင်ချလိုက်ရာလီးချောင်းတခုလုံးကျမ၏စောက်ဖုတ်တွင်းဝယ်နစ်မြုပ်သွားပြီးတွဲလောင်းလေး ဖြစ်နေသည့်သူ၏ဂွေး ၂ လုံးကမူကာအပြင်မှာကျန်ခဲ့ကာအနိုင်ရရှိသွားသည်။သူတို့၏ခေါင်းဆောင်လီးချောင်းကြီး၏အစောင့်အဖြစ်ကျမ၏စောက်ဖုတ်အတွင်းရှိနေပါတော့သည်။ ယခုမှသူသည်အသေအချာလိုးတော့မည့်ဟန်နှင့်ဖင်ကြီး ၂-လုံးကိုမြှောက်လိုက်နိမ့်လိုက်နှင့်လုပ်နေရာလီးချောင်းကြီးမှာလည်းဝင်လိုက်ထွက်လိုက်နှင့်၊ဖင်ကိုကြွလိုက်သည်။အခါအထွက်ဖင်ကိုချလိုက်သည်။အခါအဝင်၍သို့မှန်မှန်ကြီးလုပ်နေပါတော့သည်။၍သို့လုပ်နေသည်ကိုကျမမုန်းလှပါသည်။သို့သော်ကျမ၏ဖင် ၂-လုံးကမူသူ့အားမုန်းရန်ငြင်းဆန်သည်။အလားကော့ကော့ပေးနေလေသည်။စောက်ဖုတ်ကလည်းစကော့ဝိုင်းသလိုဝိုင်းပေးနေ၍စောက်ဖုတ်နခမ်းသားကလေးနှစ်ခုက လည်းဖွင့်လိုက်ပိတ်လိုက်နှင့်ဖြစ်နေကာတချက်တချက်တွင်ညှပ်၍ဆွဲနေပါတော့သည်။

သူကတအားဖိသွင်းလိုက်သောအခါကျမ၏ဖင်ကြီးကိုကြွပေးလိုက်ပြီးသူ၏ပုခုံးကိုလက်နှစ်ဖက်နှင့်အတင်းဖက်ထားမိပါတော့သည်။

သူကမူအဆုံးဝင်သွားသည်လီးကြီးကိုကျမ၏စောက်ဖုတ်တွင်း၌မြှုပ်၍ထားပြီးစိမ့်ယူနေလိုက် သေး၏။

ကျမမှာအောက်ကနေအားမလိုအားမရဖြစ်လာသောကြောင့်ဖင်ကြီးနှစ်လုံးကိုကြွကြွပေးပေးပြီးစောက်ဖုတ်လည်းရွစိ၊ရွစိနှင့်တကြွကြွတရွရွဖြစ်နေ၍သူလည်းအငြိမ်မနေနိုင်တော့ဘဲတကြွကြွတရွရွဖြစ်နေသောကျမ၏စောက်ဖုတ်အတွင်းသို့တအားဖိ၍အချက် ၂၀ခန့်ဆက်တိုက်ဆောင်ပေးရာမျှမှာအရသာရှိလွန်းသောကြောင့်အသက်ရှူပြင်းလာပြီး ပေါင်ကြီး ၂-လုံးကိုလည်းသူ၏လီးအစွမ်းကုန်ဝင်နိုင်ရန်ကားသည်ထက်ကားပေးရင်းခါး ကိုလည်းတအားဖက်ထားမိပါတော့သည်။

သူကလည်းအဆက်မပြတ်အားသွန်၍လိုးနေပေပြီးလျှင်ချောင်းကြီးကမူအဝင်အထွက်မြန်လာပါတော့သည်။

သူ၏အလိုကောင်းမှုကြောင့်လီးကြီးမှာအဆုံးထိဝင်သွားလေရာကျမမှာကောင်းလွန်းသောကြောင့်ဟန်ဆောင်၍နေနိုင်တော့ဘဲအတင်းပင်ဖက်ထားကာဖင်ကြီးနှစ်လုံးကိုကြွကာကြွကာဆီးစပ်ကလေးကိုကော့ကော့ကာဖြင့်ဖိ၍ဖိ၍ဆောင်နေသောသူ၏လီးကြီးကိုဆီးကြိုနေမိပါ၏။ကျမမှာကာမအရသာ၏အထွတ်အထိပ်ရောက်ရှိနေပြီးဖြစ်ရာအရှက်ဟူ၍မရှိနိုင်တော့ဘဲသူ၏လီးကြီးကိုကျမ၏စောက်ပတ်နခမ်းသားနှစ်ခုနှင့်အတင်းညှပ်၍ဆွဲမိပါသည်။

သူကလည်းကျမ၏စောက်ပတ်နခမ်းသားနှစ်ခုကူ၏လီးကိုညှပ်၍ဆွဲလိုက်သောကြောင့်စိမ့်အလွန်ရှိသွားကာအားကုန်လေးငါးချက်ခန့်ဆင်ဆောင်ချလိုက်သောအခါကျမ၏စောက်ပတ်အတွင်းပူနွေးသည့်သုတ်ရည်များကိုပန်းထုတ်လိုက်ပါသည်။ထိုအခါကျမ၏စောက်ပတ်တွင်းမှာလည်းသုတ်ရည်များထွက်လာပါတော့သည်။သူသည်ကျမ၏နှုတ်ခမ်းကိုနမ်းပြီးအင်္ကျီလုံချည်တို့ကိုဝတ်ခါအပြင်သို့ထွက်သွားလေသည်။ထိုအခါကြမှကျမကိုယ်ကျမဆင်ခြင်နိုင်ပါတော့သည်။ထို့ကြောင့်ကုတင်ထက်မှလူးလဲ

ထကာမှန်တင်ခုံရှေ့၌ရပ်ပြီးစောက်ပတ်ကိုကြည့်ရာစောက်မွေးလေးများပေါ်တွင်သွေးစသွေးနုများနှင့်သုတ်ရည်များတင်ကာပေကျနေသောကြောင့်အိမ်သာသို့သွားရောက်ဆေးကြောရာ၊ရေ အေးနှင့်စောက်ပတ်ထိတွေ့မိ၍အလွန်နာကြင်သောဝေဒနာကိုခံစားရပါသည်။

သည်အခါကြာမှသည်အိမ်၌ကြာကြာနေလျှင်ကျမပထွေး၏အကျင့်ခံရဦးမည်ကိုစဉ်းစားမိပြီးအင်္ကျီအဝတ်အစာအနည်းငယ်ကိုယူကာမအူပင်မြို့၌နေသောဦးလေးဦးဘဆီသို့ထွက်ပြေးခဲ့မိပါသည်။ကျမဦးလေးကဆိုလျှင်အသက်အရွယ်ကြီးရင့်ပြီးအေးအေးနေသူတယောက်ဖြစ်ကာကျမကိုဝမ်းသာစွာနှင့်ဆီးကြိုပါသည်။

သူ၌အရွယ်ရောက်ပြီဖြစ်သောသားတယောက်ရှိလေသည်။သူ့အမည်မှာဖိုးလုံးဟုခေါ်သည်အရပ်ရှည်ရှည်ရုပ်ချောချောဖြစ်၏။သူကကျအားကြင်နာသည်အကြည့်မျိုးနှင့်စိုက်ကြည့်နေရာကျမက မျက်လွှာအသာချနေလိုက်ပြီးသူနှင့်ကျမကြား၌တနေ့နေ့အချစ်ရေးကိစ္စရှုပ်ထွေးလာဦးမည်ဟုတွက်လိုက်မိလေသည်။ထို့ကြောင့်သူ့ကိုလည်းကျမကစိုက်ကြည့်လိုက်ပြီးသူ့ချစ်သူအဖြစ်ကိုခံယူခြင်လာပါသည်။သူ့ရဲ့ပိုင်ဆိုင်မှုကိုလိုလားမိပါ၏။

သည်လိုနှင့်သည်အိမ်၌နေရာ၃-ရက်ပြည့်သည်နေ့၌ဖိုးလုံးကကျမကိုစကားပြောခြင်၍သူ၏အခန်းသို့ညကျလျှင်လာရန်ပြောရာကျမကလည်းသူ့ဘယ်လိုအကြောင်းအရာကိုပြောမည်ကိုသိလျှက်နှင့်လိုလားစွာပင်သူ၏တောင်းဆိုချက်ကိုသဘောတူလိုက်၏။

သူ၏ကုတင်ထက်၌ထိုင်ကာတယောက်လက်ကိုတယက်ကိုင်၍စကားပြောနေရင်းကသူသည်ကျမကိုယ်ကိုပွတ်သပ်လိုက်၊နို့ကိုကိုင်လိုက်စောက်ဖုတ်ကိုနှိုက်လိုက်နှင့်လုပ်နေရာမှကျမကိုကုတင်ပေါ်သို့အသာအယာလှဲချလိုက်ပြီးသူ၏အင်္ကျီလုံချည်တို့ကိုချွတ်နေရာကျမကလည်းထမိအင်္ကျီတို့ကိုချွတ်လိုက်ပါသည်။

သူသည်ကုတင်အနီးသို့ရောက်လာရင်းသူ၏မျက်လုံးအစုံကမူကျမ၏နို့၂-လုံးကိုစူးစူးစိုက်စိုက်ကြည့်နေစဉ်ကျမကလည်းသူ့လီးကိုအသေအချာဂရုတစိုက်ကြည့်လိုက်ရာသူ၏လီးမှာရှည်၍တန်းနေပြီးအလုံးအထည်မှာလည်းချစ်စရာကောင်းလောက်အောင်တုတ်တုတ်ခိုင်ခိုင်နှင့်အတော့ကိုလှလေသည်။

ကျမကစောက်ဖုတ်အနီးရောက်ရှိလာကာအလိုးကိုစောင့်နေမိသည်။သို့သော်သူကကျမအားမှောက်ပေးရန်ပြော၍ကျမကလည်းသူပြောသည့်အတိုင်းမှောက်ပေးလိုက်ပါသည်။ထို့နောက်ဖင်၂-လုံးကိုကြွပေးလိုစေရန်လေးဘက်ထောက်ခိုင်းပြန်သည်။လေးဘက်ထောက်လိုက်ပြီးသူ၏လီးကိုကျမ၏ဖင်ဝ၌တေ့လိုက်ရာ၊

အို ဒီအပေါက်မဟုတ်ဖူး၊
ငါသိပါတယ်ဟာ၊ဒီအပေါက်ကိုငါပိုကြိုက်တယ်။
နင်ငါ့ကိုချစ်ယင်ဒါတော့မလုပ်ပါနဲ့ဟယ်၊ဒီအပေါက်ကကျဉ်းလဲကျဉ်းကျပ်လဲကျပ် တယ်ဟဲ့။
နင်ငါ့ကိုခွင့်ပေးရင်ဒီဖင်ပေါက်ထဲကိုခဏလေးထည့်ပါမယ်ဟာ၊လုပ်ပါဟာ၊နို့မို့ရှိရင်ငါဘာမှမလုပ်ဘဲနေလိမ့်မယ်

အေးကောင်းပြီ၊ဒါပေမဲ့ဖြေးဖြေးလုပ်နော်၊ ဟုပြောရင်းနောက်ဆုံး၌ကျမကပင်လက်လျှောလိုက်ရသည်။

ထိုအခါသူသည်ဂေါင်းအုံးအောက်မှဘယ်စလင်းဘူးကိုယူလိုက်ပြီးကျမ၏ဖင်ပေါက်ကိုသုတ်လိမ်းပေးပြီး၊သူ၏လီးကိုလည်းသုတ်လိမ်းလိုက်ခါလီးကိုကျမဖင်ပေါက်တည့်တည့်သို့ပြန်ချိန်လိုက်၏။

အားရှိပါးရှိဆောင်နိုင်ရန်အတွက်ကျမ၏ပုခုံး၂-ဖက်ကိုသူ၏လက်၂-ဖက်ဖြင့်မြဲမြဲစွာဆုပ်ကိုင်လိုက်ပြီးညင်သာစွာထိုးသွင်းပါသောသည်။လီးဒစ်ဝင်သွားသောအခါစောက်ဖုတ်အလိုးခံရစဉ်ကကဲ့သို့ပင်နာကျင်သောဝေဒနာကိုခံစားလိုက်ရပါသည်။

နာလားဟင်

နာပင်နာညားသောလည်းကျမကခေါင်းကိုအသာအယာခါပြလိုက်ရင်းနာကြင်မှုမှသက်သာရန်အလိုငှာလျှာကိုသွားနှင့်ဖိကိုက်ထားလိုက်၏။သူကထပ်အသာအယာထိုးသွင်းပြန်ရာဆီသုတ်ထားသည့်လီးကြီးဝင်နေသည်မှာကြာသည်ဟုထင်ရပြီးအဆုံးအထိတော်တော်နှင့်မဝင်သေးချေ။

နောက်ဆုံး၌သူ၏ဝှေးဥ၂လုံးကကျမဖင်ကိုလာထိမှပင်သူ၏ဝင်နေသောလီးကလည်းရပ်သွားတော့၏။ကျမထင်ထားသည်မှာသူကျမဖင်ကိုဘဲချမည်ဟုသို့သော်သူ၏လီးကိုဖင်ပေါက်မှဆွဲထုတ်လိုက်သောအခါကျမမှာအတော်လေးအံ့ဩသွားမိ၏။

သူလီးကိုဆွဲထုတ်လိုက်ပြီးသောအခါကျမကိုသူကပက်လက်လှန်အိပ်ရန်ပြောရာကျမကလည်းယခုမှစောက်ဖုတ်ကိုသူလီးတော့မည်ကိုသိသဖြင့်ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာစွာပင်သူပြောသည့်အတိုင်းပက်လက်လှန်ပေးလိုက်သည်။သူသည်ကျမပေါင်၂လုံးကြားသို့လီးရန်အတွက်ဝင်လိုက်ရာသူ၏လီးဒစ်၌ချီးတွေပေနေသည်ကိုတွေ့ရလေသည်။

ကျမကသူ၏ချီးပေနေသည်လီးဒစ်ကြီးကိုဆေးကြောပစ်ရန်ပြောရာသူက

ဟင်အင်း မဆေးခြင်ဘူးနင့်ဖင်ထဲကိုငါလီးထည့်တာအလကားထည့်တာမဟုတ်ဘူးဒီချီးကိုလိုခြင်လို့ဘဲ၊ ဟုပြောရင်းကျမ၏နှုတ်ခမ်းကိုစုတ်ယူပြီးအကြောစိမ်းကလေးများနှင့်ဝင်းဝါတင်းမာနေသည့်နို့လုံးကြီးကိုနယ်လိုက်၊နီတရာ-တရာရဲနေသည့်ကျမ၏နို့သီးဂေါင်းကလေးကိုစုတ်ယူလိုက်လုပ်နေ၍ကျမက ကိုင်ရေမဆေးရင်လဲမြန်မြန်လုပ်ပါဟယ်ငါယားလှ ဘီနေလို့မတတ်တော့ဘူး၊

သူသည်ကျမအားအဖြေမပေးသေးဘဲကျမ၏နူးညံ့သည့်နို့နှစ်လုံးကိုအားရပါးရစုတ်ယူလိုက်ပြန် ရာ။ အိုယားပါတယ်ဟယ်ငါမနေတတ်တော့ဘူး။ဟုကျမကမောဟိုက်သံကလေးများနှင့်အတူပြောလိုက်ပါသည်။သူကမူတခွန်းမျှစကားပြန်မပေးဘဲနို့သီးကလေးကိုစုတ်နေရာမှနှာခေါင်းထိပ်ကလေးနှင့်နို့ကိုဘယ်ပြန်ညာပြန်ပွတ်သပ်ပြီးနှုတ်ခမ်းကိုဖိကပ်၍စုတ်လိုက်ရာ၊

အလုံးရယ် နင်လုပ်တာငါအသက်ရှူကြပ်တယ်ဟယ်

သူ၌ဘာမျှပြန်ပြောခြင်သည် ဆန္ဒရှိဟန်မတူချေ။

ကျမ၏အပေါ်ပိုင်းတခုလုံးကိုသာနမ်းရှုပ်နေလေတော့၏။ကျမမှာကော့ကော့လာမိပြီးတဟင်းဟင်းနှင့်ဖြစ်နေမိပါသည်။ထိုအခါကြမှကျမ၏တင်ပါးလေးကိုပွတ်သပ်ပေးလိုက်ပြီးကျမ၏နီကြန့်ကြန့်အမွှေးကလေးများဝန်းရန်လျှက်ရှိသောဖြူဝင်းသည်စောက်ဖုတ်ကလေးကိုအသာအယာအုပ်၍ကိုင်လိုက်ပါသည်။ကျမ၏စောက်ဖုတ်ကလေးမှာခံခြင်လွန်းသောကြောင့်တင်းနေကာစောက်ဖုတ်နုခမ်းသားကလေးများကလည်းရွစ်ရွစ်နှင့်လှုပ်ရှားနေလေ၏။သူကအုပ်ကိုင်လိုက်သောအခါကျမမှာတလွန်လွန်လူးနေရာမှ

အလုံးရယ် ငါအသက်ရှူကြပ်ပြီးမောလာပြီးလုပ်မှာသာမြန်မြန်လုပ်ပါတော့ဟယ်။

သူကမူကျမ၏စောက်ဖုတ်ကလေးကိုလက်တဖက်နှင့်ပွတ်သပ်ကစားနေရာမှကျန်လက်တဖက်ကလည်းကျမ၏အပေါ်ပိုင်းတခုလုံးကိုအညင်သာဆုံးကလိပေးနေ၏။

ကျမ၏နို့သီးဂေါင်းချွန်ချွန်လေးမှာသူ၏အာခေါင်ထဲတွင်သူ့လျှာကစားသမျှကိုခံနေရပါသည်။တချက်တချက်ပါးစပ်နှင့်နို့သီးဂေါင်းကိုစုတ်ယူလိုက်သောကြောင့်နို့ကလေးမှာမာတောင်တင်းကျစ်နေလေသည်။

အောက်ပိုင်းကိုစမ်းနေသည်လက်ကလည်းစောက်ဖုတ်ကလေးကိုအသာအယာဖြုတ်လက်သန်းကလေးကို ထိုးထည့်ကာလှည့်ပေးလိုက်သောကြောင့်ကျမှတဟင်းဟင်းနှင့်ကော့ကန်လာပြီးအတင်း ပင်သူ့အားတွယ်ဖက်ထားမိပါသည်။

အလုံး ငါမနေတတ်တော့ဘူး၊ငိုခြင်သလိုလိုရယ်ခြင်သလိုလိုဖြစ်လာပြီး

ထိုအခါကြမှကျမ၏ဖြူဖွေးသည်ပေါင်နှစ်ချောင်းကိုအသာအယာကားထုတ်လိုက်ပြီးသူ၏လီးဒစ် ကြီးနှင့်ကျမ၏စောက်စိကလေးကိုကလိပေးလိုက်ခါလီးဒစ်မြှုပ်ရုံမျှကျမ၏စောက်ဖုတ်ကလေးထဲသို့ထိသွင်း လိုက်သောကြောင့်လီးကြီးမှာစောက်စိလေး၏အတွင်းသို့တင်းတင်းကြပ်ကြပ်ဝင်သွားလေသည်။

ထို့ကြောင့် ကျွတ် ကျွတ် ကျွတ် ဟုပါးစပ်ကပါဦးတွားမိပါသည်။

ကျမ၏ဦးတွားသံများတိတ်ဆိတ်သွားစေရန်ကျမ၏နှုတ်ခမ်းကိုအတင်းစုတ်ယူလိုက်၏။

ကျမ၏အသက်ရှူသံများကပိုပြင်းလာလေသည်။ကျဉ်းမြောင်းသည်ကျမ၏စောက်ပတ်ကြီးအ တွင်းသို့သူ၏လီးကြီးကိုတဝက်ခန့်သွင်းထားရာမှခပ်ရွရွကလေးညှောင်နေရာကထပ်၍ဖိကပ်သွင်း လိုက်ပြန်ရာ၊

အမေ ဆိုကာ၊ ကျွတ် ကျွတ်၊ ဟုအော်ပြီးဦးတွားလိုက်၍သူသည်ကျမ၏ပါးကိုကြင်နာစွာ နှမ်းလိုက်သည်။

ကျမမူကားသူ၏လှုပ်ရှားမှုအောက်တွင်နှစ်မြုပ်နေမိ၏။သူသည်လီးကိုအသာအယာဆွဲထုတ်လိုက် ပြန်ပြီး၁၅-ချက်ခန့်မျှခပ်ဖြေးဖြေးလုပ်ပေးပြန်ရာ၊ကျမ၏တကိုယ်လုံးတုံ့တုံ့ရီရီနှင့်ဖြစ်လာကာတအင်း အင်းနှင့်တုန်လှုပ်မိပါ၏။

သူလည်းနောက်ထပ်အချက် ၂၀-ခန့်ဆွဲထုတ်ထိုးသွင်းလိုက်လုပ်ပေး၍အရေကြည်များစိုရွဲလာ ပါ၏။အရေကြည်များထွက်လာသောကြောင့်သူကအပေါ်မှဆောင်ချလိုက်သောအခါယခင်က လောက်နာကျင်မှုမရှိချေ။ထို့ကြောင့်ကျမမှာအဟင်းဟင်းနှင့်အရသာအလွန်တွေ့နေမိပါသည်။သူ့ လီးကြီးကိုထိုးသွင်းလိုက်တိုင်းလီးကြီးနှင့်အတူကျမ၏စောက်ပတ်နုခမ်းသားကလေးများကပါရော၍ကျမ၏စ ဓာတ်ပတ်အတွင်းသို့စုဝင်သွားလေသည်။သူသည်ကျမကိုယ်ပေါ်တွင်အသာမှိန်းပေလိုက် ပြီးကျမ၏နှိုးသီးကိုစုတ်ယူနေရင်းကကျန်လက်တဖက်နှင့်နှိုးအုံကြီးကိုအသာအယာပွတ်နယ်ပေးနေ၏။ခဏမျှန ာနေရာမှဒစ်ဝင်နေသောလီးကြီးကိုဆွဲထုတ်လိုက်ထိုးသွင်းလိုက်သောကြောင့်ကြပ်ကြပ်တည်းတည်းနှင့်၊အိ ကနဲအိကနဲတိုးဝင်သွားပါတော့သည်။သူကလီးကြီးကိုဆွဲထုတ်လိုက်သောအခါကျမကပါအလိုက်သင့်ဖင်ကိုက ဟောပေးလိုက်၏။ထို့ကြောင့်နှစ်ဦးလုံးအဖို့အလွန်ဇိမ်တွေ့နေ၏။

တဖန်အချက် ၂၀-ခန့်ခပ်ဖြေးဖြေးခပ်မှန်မှန်ဆောင်သောအခါတွင်ကျမမှာယားလွန်း၍ သူ့အား

ဖိုလုံးငါတော့ယားလှပြီမနေတတ်တော့ဘူးအော်ဟစ်လိုက်ချင်ပြီ

သူကလည်းခပ်မြန်မြန်မဆောင်သေးဘဲ၅-ချက်ခန့်ခပ်မှန်မှန်ဆောင်ပေးသောကြောင့်ကျမ စောက်ဖုတ်ထဲမှအရည်ကြည်များရွဲလာ၍သူကတအားထိုးသွင်းလိုက်ရာ

အို အမလေး

ကျမမှာဤမျှသာအော်နိုင်ပြီးသူ၏ဆီးစပ်နှင့်ကျမဆီးစပ် ၂-ခုထိမိကာသူ့ဂွေးဥကကျမဖင်ရိုက် ခတ်မိလေ၏။သူကလီးကြီးကိုဆွဲထုတ်လိုက်သောအခါကျမပါကြာသွားပြီးကျမ၏စောက်ဖုတ်ကလေးကျယ်လာ ရန်မွှေးပေးလိုက်သေး၏။၄င်းနောက်တွင်မူကားဆက်ခါဆက်ခါဆောင်သွင်းနေရာကျမမှာအရသာရှိလှပါသ န်။ခပ်သွက်သွက်လေးဆောင်ချလိုက်သောအခါကျမမှာကော့လန်လာပြီးစောက်ရည်များကိုထိမ်းမထားနိုင်တော့ဘဲပန်း လွတ်လိုက်ပါတော့သည်။

ကျမပြီးသွားသောကြောင့် သူ့လီးကိုထပ်၍၁၀-ချက်ခန့် ခပ်မြန်မြန်ဆောင်ယင်းကသူ၏သုတ်ရည်များကိုကျမစောက်ဖုတ်တွင်းသို့ ပန်းလွတ်လိုက်ရာ နွေးကနဲနှင့် အရသာတမျိုးကိုခံစားလိုက်ရ၏။ ပြီးလျှင်သူရောကျမပါနှစ်ဦးစလုံးကုတင်ထက်တွင် မှိန်းနေလေသည်။

အတန်ကြာတော့ မှုသူသည် အေး၏နဖူးကိုလက်နှင့် အသာအယာသပ်ပေးလိုက်၏။

ထိုအခါကျမနှစ်ဦးစလုံးလှုပ်ရှားလာပြီး တယောက်ကိုတယောက်နှုတ်ခမ်းခြင်းစုတ်လိုက်လုပ်နေရာမှသူက နို့သီးဂေါင်းကလေးနှစ်လုံးကိုလျှာဖျားကလေးနှင့် ရက်လိုက်ရာ အေးကလည်းအားကျမခံသူ၏ပါးလည်ပင်းစသည်တို့ကို နှိပ်မိပါသည်။ ထို့ကြောင့် နှစ်ဦးစလုံးနောက်တကြိမ်ထပ်၍ လုပ်ရန်အဆင်သင့် ဖြစ်နေပါသည်။

သူ၏လက်ဝါးနှင့် အေး၏စွင့်စွင့်ကားနေသော တင်သားကြီးနှစ်လုံးကို ဆုပ်နယ်နေရာမှစောက်ဖုတ်ကို အုပ်၍ ခပ်ရွရွလေးပွတ်သပ်လိုက်ချေတော့၏။

ထို့ကြောင့် အေးက နင်ကသိပ်ကြမ်းတာဘဲ

ချစ်တာကိုဟ၊ ဟုပြန်ပြောရင်း အေး၏ပေါင်နှစ်ချောင်းအား အထက်သို့ မြှောက်၍ သူ၏ထောင်ထားသော ပေါင်နှစ်လုံးကြားသို့ ဆွဲတင်လိုက်ပြီး သူ၏မာတောင်နေသော လီးကြီးကို ကိုင်ကာ အေး၏စောက်ဖုတ်အကွဲကြောင်းကလေးအတိုင်း လီးဒစ်ကြီးနှင့် ပွတ်နေလေ၏။

ထို့နောက် အဝသို့ တေ့လိုက်ကာ တအားဆောင်သွင်းလိုက်သောကြောင့် အေး၏ရင်တခလုံးသိမ်ကနဲ တုန်သွားပြီး လျှင်ကော့တက်ပါတော့သည်။

ချစ်လိုက်တာဟယ်၊ ဟုပြောရင်း အေး၏နို့နှစ်လုံးကို စုတ်ယူနေပြန်သည်။ သို့စုတ်ယူနေရာက သူ၏လချောင်းကြီးကိုလဲ အအားမပေးဘဲ တအားကုန်ပင်သွင်းလိုက်သည်။ သူ၏လချောင်းကြီးက ရှေ့ကနဲ ဝင်သွားရင်း အေးသည် သူ၏ခါးကြီးကို တအားကုန်သိမ်းဖက်ထားလိုက်သည်။

အေးသိတ်စောကြီးမှန်း သိ၍ သူက အေး၏နှုတ်ခမ်းနှင့် နို့နှစ်လုံးကို တပြုတ်ပြုတ်နှင့် စုတ်ယူနေရာမှ အောက်ကလည်း မှန်မှန်ဆောင်ပေးသည်။

အေးကလည်း လိုက်သင့်ဖင်ကြီးနှစ်လုံးကို ကြွကာ ကြွကာ နှစ်စီးချက်လိုက်ပေးနေ၏။ ထို့နောက် တွင်ကားသူသည် တရှူးရှူးအရှဲရှဲနှင့် ဖြစ်လာကာ အေးကိုယ်ပေါ်တွင် ခဏအနားယူမှိန်းနေလိုက်ပြီး တဖန်ပြန်၍ တအားဆောင်ဆောင်သွင်းနေလေ၏။

အေးကလည်း သူ၏လချောင်းကြီးကို အဆုံးထိ ဝင်နိုင်ရန် ပေါင်းနှစ်ချောင်းကို ကားလိုက်စုလိုက် လုပ်ပေးနေလေသည်။ အေး၏စောက်ဖုတ်တွင်းသို့ သူ့လီးကြီးဝင်နေသည်မှာ စောက်ဖုတ်တခါလုံး ပြည့်ကျပ်သွားပြီး ကွဲထွက်လှူမတတ်ပင် အဆုံးဝင်သွားသော လီးကြီးကို တဖန် ဆွဲနှုတ်ယူလိုက်ပါသည်။ တဝက်ကျော်ကျော် ကျွတ်ထွက်လာသော အခါရပ်တန့်ထားပြီး နှုတ်ခမ်းကို စုတ်လိုက်ပါးကို နှိပ်မိလိုက်ဖက်ထားသော လက်နှစ်ဖက်နှင့် နို့နှစ်လုံးကို ရွရွလေးပွတ်သပ်လိုက်လုပ်နေသည်။ ထိုမှတဖန် တဝက်ကျော်ကျော် ဝင်နေသည့် လီးကြီးကိုလဲ ညှောင်ပေးကာ သွင်းလိုက်ထုတ်လိုက်လုပ်ပေးနေ၏။

နောက်ဆုံးတွင် မူကားတချက်ခြင်း ခပ်မှန်မှန်လေးလေးနှင့် ပြင်းလိုက်ပေးနေရာက သူက သုတ်ရည်များကို ပန်းထုတ်လိုက်သော အခါ အေးကလည်း ပန်းထုတ်လိုက်ပါသည်။ ဤကဲ့သို့ သူနှင့် ခံပြီးသည် နောက်အေးအနေနှင့် ပြန်လည်စဉ်းစားမိသည်မှာ ဒီလီးမျိုးနှင့် သာကြာကြာ ခံရလျှင် အေးအဖို့ ရေရှည်ခံနိုင်ရည်ရှိလိမ့်မည်မဟုတ်ကြောင်းကို တွေးမိ၏။

ထို့ကြောင့် ဒီအိမ်မှထွက်ပြေးရန် စိတ်ပိုင်းဖြတ်လိုက်သည်။ သို့သော် အေးအနေနှင့် ဒီအိမ်မှလွဲ၍ အခြားအဘယ်သို့ သွားရအံ့နည်း အိမ်ပြန်လျှင်လည်း ယုတ်မာသည်ပထွေးရန် ကတမှောက်ဒီမှာ ဆကမ နေပြန်ကလည်း ဖိုးလုံး၏လီးဒစ်ကို ကြောက်ရသေး၏။ ဒီလိုနှင့် ၃-ရက်ဆက်နေပြီး စတုတ္ထနေ့ညအ

ရောက်တွင်အေးအားဒီအိမ်မှထွက်ပြေးရန်အကြောင်းအရာတခုကဖန်လာတော့သည်။ဖိုးလုံးအလိုးကိုခံပြီး
အေးအခန်းသို့ပြန်အလာတွင်အခန်းတခုလုံးမှောင်နေကာအေးမှာလည်းအိပ်ငြင်မှုးတူးနှင့်

ဖြစ်နေသောကြောင့်အခန်းတွင်းသို့အဝင်၌ကောင်းစွာသတိမထားမိချေ။အခန်းတွင်းသို့ရောက်၍တံ
ခါးမင်းတုန်းကိုထိုးပြီးကုတင်ထက်သို့အလှဲလိုက်တွင်

မိန်းကလေးပြန်လာပြီးလား

ဘယ်အချိန်ကရောက်နေမှန်းမသိသောအေးဦးလေး၏အသံဖြစ်၏။

သားလုပ်တဲ့သူတော့ခံပြီးအပေလုပ်တဲ့သူကိုတော့ငြင်းပယ်ဘို့ရာမကြိုးစားပါနဲ့ကွယ်။

အငိုက်မိခံလိုက်ရခြင်းဖြစ်၍အေးမှာမငြင်းပယ်နိုင်တော့ဘဲ။အဘိုးကြီး၏အလိုကိုလိုက်ခါအေး၏

ခန္ဓာကိုယ်ကိုသူ့အေးအသုံးချခွင့်ပြုလိုက်ရပါသည်။

အဘိုးကြီးကလီးကိုကိုင်၍ဂွင်းတိုက်ခိုင်းပါသည်။အေးကလည်းသူ့ကျေနပ်စေရန်နှင့်ကိစ္စမြန်မြန်
ပြီးမြောက်စေရန်သူ့ပြောသည်အတိုင်းဂွင်းတိုက်ပေးလိုက်ပါသည်။အဘိုးကြီးလီးမှာပြောခွင့်ပိုနိမ့်ရှည်ရှည်
ဖြစ်၏။ဂွင်းတိုက်ပေးသည်တိုင်အောင်တော်တော်နှင့်မာမလာသေးချေ။၃-မိနစ်ခန့်ရှေ့တိုး

နောက်ငင်နှင့်ဂွင်းတိုက်ပေးနေရာတဖြည်းဖြည်းနှင့်မာတောင်လာတော့၏။သူကအေးစောက်ဖုတ်အပေါက်
တည့်တည့်တွင်တေ့ပေးရန်ပြော၍တေ့ပေးလိုက်ရာနှေးကွေးစွာနှင့်တချက်ခြင်းခပ်မှန်မှန်
ဆောင်နေပါတော့သည်။အချက်၃၀-ခန့်ဆက်တိုက်သွင်းနေရာမှ ငါ့အနေနဲ့ကြာကြာမလုပ်နိုင်ဘူး
ဒီတော့နှင့်ကအပေါ်ကနေဆောင်ပေးဟုပြောလေသည်။

ထို့ကြောင့်အေးလည်းသူ့ကိုယ်ပေါ်တက်ခွဲလိုက်ပြီးအေး၏တင်ပဆုံကြီး၂လုံးကိုနှိမ်လိုက်မြှင့်
လိုက်နှင့်အဖိုးကြီးကိုတက်လိုးပေးနေရပါသည်။သူကမူကားမိန်းရဲခံနေလေသည်။အေးမှာအိပ်က
လည်းအိပ်ခြင်နေ၍ဒေါသဖြစ်ဖြစ်နှင့်အရမ်းဆောင်ချလိုက်ရာ။

အင်း ကျွတ်-ကျွတ်။အသဲခိုက်အောင်ကိုကောင်းပါလားကွယ်ဘယ်လိုများလုပ်လိုက် ပါလိမ့်။

ဟုပြောရင်းအောက်ကနေကော့ကော့ပေးနေသည်။

ထို့ကြောင့်အေးကကိုယ်ကိုရှေ့သို့အနည်းငယ်ကိုင်လှုပ်ပြီးသူ၏ပုခုံးကိုမြဲမြန်စွာဆုပ်ကိုင်ကာဖင်ကိုသူ၏
လီးကျွတ်လှူမတတ်မြောက်လိုက်ပြီးစောစောကထက်ပြင်းပြင်းဆောင်ချနေရာသူ့လီးကြီးမှာအရေပြားများ
လန်သွားသဖြင့်

ဖြေးဖြေးလုပ်ပါခလေးမရယ်သေရောပေါ့

သူကကျသို့ပြောလိုက်ရင်ကတွဲကျနေသောအေး၏နှို့၂လုံးကိုဆုပ်နယ်လေသည်။

အေး အဲဒီလိုဖြေးဖြေးလုပ်မှပေါ့။ယခုမှပိုကောင်းလာတယ်ကွယ်

ဆောင်နေရင်းကမာလာသဖြင့်ခေတ္တခဏမျှနားနေရာတကျအု(ဇရာအိုမဟုတ်)ကြီးမှာအောက်မနေဆ
နဲ့တငန့်ငန့်ဖြစ်နေလေသည်။ထို့ကြောင့်

ဆောင်စမ်းပါအုံးခလေးမရယ်

ဒါနဲ့စောစောကတော့သေရောပေါ့ဆို

ဒါကတော့ကွာမိန်းကလေးကကြမ်းလွန်းအကြီးတာကိုဖြေးဖြေးမှန်မှန်နဲ့လီးကိုအဆုံးထိဝင်သွားအောင်
သာချပါ

အေးလည်းသည်လောက်တောင်ဖြစ်လှသည်ဟာကြီးတော့သိရောပေါ့ဟူသည်။အနေနှင့်တမင်တကာတ
အားကုန်လေးလေးနှင့်ပြင်းပြင်းကြီးဆောင်ချလိုက်ရာသူကအောက်ကနေ။

အောင်မလေးဗျာ။ ဟာဒီကောင်မလေးတော့လေဘယ်လိုလုပ်နေတာလဲ

ခပ်လေးလေးမှန်မှန်နဲ့လီး ကိုအဆုံးထိဝင်အောင်ဆောင်ဆို၊ ဟုအေးကပြောရင်းသူမ၏အသက် ရှသံများမှာတရှူးရှူးတရှဲ့ရှဲ့နှင့်အတော်လေးမောလာပါသည်။ ၁၀ချက်ခန့်ဆက်တိုက်ဆောင်ပေးလိုက်ပြီးနား နေမိ၏။

အေးအေးကလဲကွယ်ဆောင်တာကနဲ့ရယ်နားနေတာနဲ့အချိန်ကုန်တာဘဲဆောင်ပေးစမ်းပါနှင့် ဆောင်ရသက်သာအောင်ငါအောက်ကနေဖင်ကြွကြွပေးပါမယ်။

သူကတကြွကြွတရွရွနှင့်ကော့ကော့ပေးနေသောကြောင့်သူ့ကိုကြည့်ကာအေးစိတ်လည်းထကြွလာပါ ငေးကြောင့်အရိုးငေါထွင်နေသည်။ သူ့ခါးကိုကိုင်ကာဆောင်ပေးလိုက်ရာမျက်စိကိုမှိတ်၍ဖင်ကိုကြွကြွပေးနေ လေသည်။

အေး၊ ခပ်မြန်မြန်လေးသာဆောင်စမ်းပါကွယ်၊ ဟုပြောလိုက်လေသည်။ အေးကသူပြောသည် အတိုင်းပင်ခပ်သွက်သွက်ကလေးဆောင်ပေး၍သူကလည်းအားကျမခံဖင်ကိုစကော့ဝိုင်းဝိုင်းပေးနေ၏။ အေး ကလည်းသည်လောက်တောင်ဖြစ်လှသည်ဟာကြီးကိုစွဲသွားစေရန်မခံချင်စိတ်နှင့်သူ့လီးကို စောက်ဖုတ်နခမ်းသား ၂ခုနှင့်ညှစ်ခါဆွဲလိုက်ရာကော့တက်လားပြီး၊

မြန်မြန်ဆောင်ပေးစမ်းပါကွယ်ငါပြီးခါနီးပြီ

အေးကသူ့ခါးကိုဆွဲတဲပြီးတအားကုန်ကြုံးဆောင်ပေးလိုက်ရာတလူးလူးတလွန့်လွန့်နှင့်သုတ် ရည်များအေး၏စောက်ခေါင်းအတွင်းသို့ပန်းထွက်လာလေသည်။

သူ့ပြီးသွားပြီဖြစ်သဖြင့်အေးလည်းခဏနားလိုက်လေသည်။ အဖိုးကြီးမူကားအိပ်ယာထက်တွင်အတုန်တလှုပ် နှင့်မှိန်းနေလေသည်။ အေးလည်းအနားယူနေရင်းကပြီးခဲ့သည်အဖြစ်အပျက်အကြောင်းအရာများနှင့်အတူ အေးဘဝ၏ရှေ့ရေးကိုဘယ်လိုစခန်းသွားရမည်ကိုစဉ်းစားနေမိ၏။

အတန်ကြာလျှင်အဖိုးကြီးသည်အသက်ဝင်လှုပ်ရှားလာပြီးနောက်ထပ်တချီလောက်ကြုံးရန်ဆန္ဒ ပြင်းပြနေလေသည်။ သူ့လီးကမူတော်တော်နှင့်ပြန်ထမလာသည်အတွက်သူ၌အတော်လေးအခက် တွေ့နေလေသည်။

စိတ်သွားတိုင်းကိုယ်မပါဖြစ်နေလေသည်။ ထို့ကြောင့်အေးကသူ၏ဂေါင်းကိုအသာအယာဆွဲ၍ အေး၏နို့ ၂လုံးကြားသို့သွင်းကာကျောကိုပွတ်သပ်ပေးလိုက်၏။

သူသည်အေး၏နို့ ၂လုံးကြားသို့မျက်နှာကိုထိုးနှစ်ထားရင်းကလျှာနှင့်ရက်လိုက်ပါးစပ်နှင့်စို့လိုက်လုပ်နေ လေ၏။

ဤအချိန်ထိလီးမှာမတောင်သေးချေ၊ သူကမူအလျှော့မပေးသေးဘဲအေး၏စောက်ဖုတ်ကိုပွတ် သပ်ပေးနေသေး၏။ ထို့ကြောင့်အေးမှာစိတ်ကြွလာပြီးသူ၏လီးကိုကိုင်၍နို့ဆွဲပေးနေမိသည်။

နို့အုံကြီး ၂လုံးကိုအငန်းမ၌လိုက်၍လျှာနှင့်ရက်လိုက်လုပ်နေရင်ကဟပြုကာနေသည်။ အေးစောက်စိလေး ကိုလည်းကလိပေးနေပြန်၏။

အေးကသူ၏လီးကိုပွတ်သပ်ပေးနေရာမှလီးထိပ်ကလေးကိုစောက်ဖုတ်နခမ်းသား ၂ခုနှင့်ပွတ်ပေးနေသ ည်တိုင်လီးမှာတောင်၍မာသေးပေ။ ထို့ကြောင့်အေးကိုယ်ကိုအသာလျှော့ချလိုက်ပြီးပါးစပ်နှင့်သူ့လီးကိုနမ်း ကာလျှာကလေးနှင့်ကလိပေးလိုက်ပါသည်။

သူကလည်းအေး၏ပေါင်ကြားအတွင်းသို့လက်ညှိုးသွင်းပြီးမွှေနှောက်ပေးနေလေသည်။

သူကလိပေးသောကြောင့်အေးမှာခံချင်စိတ်များလားပြီးစောက်ဖုတ်ကလေးမှာရွစ်ရွစ်နှင့်အရည် ကြည်လေးများစောက်ဖုတ်အတွင်းမှစိမ့်ကျလာပါသည်။ သူကလည်းအေးရွလာမှန်းသလိ၍မွှေ နှောက်ပေးနေသည်။ လက်ညှိုးနှင့်လက်မကြားတွင်စောက်စိလေးကိုခပ်ရွရွလေးပွတ်ကစားနေပါ

သည်အေးမှားခါးကလေးလွန်ပြီးပါးစပါးတွင်းငုံထားသည်သူ၏လီးကိုလည်းအာခေါင်အားသန်သန်
နှင့်စုတ်ဆွဲလိုက်ရာသူမှာတွန့်ကနဲကော့တက်လာပြီးလီးမှာလည်းအေး၏အာငွေနှင့်စုတ်အား
ကြောင့်တကြောင်းလျှာကလေးနှင့်ရက်ပေးသည်ကတကြောင်းတို့ကြောင့်လီးကြီးမှာပြော့ခွေနေရာမှမာလာ
ချေပြီ

ထို့ကြောင့်အေးမှာတအားတက်လာပြီးပါးစပ်နှင့်အတင်းစုတ်လိုက်သွားကလေးများနှင့်မနာတနာကိုက်
လိုက်လုပ်နေရာလီးမှာမာသထက်မာတောင်သည်ထက်တောင်လာလေသည်။သူကလည်းတာ
ဝန်သိသိနှင့်စောက်စိလေးကိုပွတ်နေရာအေးသည်ခံချင်လွန်းလာသောကြောင့်သက်ပြင်းခဏခဏချနေမိပါ
၏။ကြာသောအခါနေနိုင်တော့ဘဲကော့ကော့ပေးလာပါသည်။ထို့ကြောင့်သူကလည်းစောက်
ဖုတ်တွင်းသို့လက်ညှိုးကလေးနှင့် သွင်းလိုက်ထုတ်လိုက်လုပ်နေပါသည်။

အေးမှာကြာကြာမနေနိုင်တော့ဘဲသူ၏လီးကိုပါးစပ်တွင်းမှထုတ်လိုက်ပြီးလက်ကလေးနှင့်ဆုတ်ကိုင်ကာ
စောက်ဖုတ်အတွင်းတော့သွင်းလိုက်ခါသူ့ကိုယ်ပေါ်တက်မှောက်လိုက်၍လီးမှာအေး၏
စောက်ဖုတ်အတွင်းမြှုပ်ဝင်သွားလေသည်။ထို့နောက်စောက်ဖုတ်နခမ်းသား ၂ခုနှင့်ညှစ်၍၄-၅ချက်
ခန့်ဆောင်ချလိုက်ပါသည်။သူကလည်းအေး၏ခါး ၂ဖက်ကိုကိုင်ဆွဲ၍ကော့ပေးလိုက်သောကြောင့်
အေးစောက်ဖုတ်ကလေးအတွင်းမှအရည်ကြည်များ စိမ်ကျလာပါတော့သည်။

ဤသို့အေးအနေနှင့်အပေါ်မှတက်ခွင့်ဆောင်ရသည်မှာအရသာရှိလှပါ၏။အဘယ်အတွက်ဟူမူကိုယ်စိတ်
တိုင်းကျလုပ်ရသည်ကတကြောင်းသူ့အပေါ်ကနေ၍လုပ်လျှင်ညာမည်မဟုတ်သည်ကတကြောင်းတို့ကြောင့်
ဖြစ်သည်။

အေးမှာသူ၏နှိုးဆွပေးမှုကြောင့်ကာမစိတ်ဓာတ်များတက်ကြွနေပြီဖြစ်ရာသူ့ပုခုံး ၂ဖက်ကိုဆွဲခါဆွဲခါအတင်
ဆောင်နေ၍သူကလည်းအောက်မှနေကာဆီးပြီးကော့ကော့ခံပေးနေရာအတော်လေးထိမိ
ပြီး ၂ဦးစလုံးအရသာတွေ့နေပါတော့သည်။ယင်းသို့အေးကအပေါ်ကဆောင်လိုက်သူကအောက်ကကော့
ပေးလိုက်လုပ်နေရာမှသည်။

ကောင်းလိုက်တာကွယ်၊အဲဒီလိုမှပေါ့ခပ်သွက်သွက်ကလေးဆောင်ပေးစမ်းပါ။
အေးက၅-၆ချက်ခန့်ဆက်တိုက်ခပ်သွက်သွက်ကြီးဆောင်လိုက်ပြီးညောင်း၍နားနေရာသူက
လည်းအလိုက်သိစွာနှင့်အေးကိုယ်ပေါ်တက်ခွင့်လိုက်ပြီးသူ၏လီးကိုအေးစောက်ဖုတ်တွင်းသို့အဆုံးထိထိုးသွင်း
လိုက်၏။အေးကသူ့ခါးကိုဖက်ခါမျက်စိကလေးကိုမှူးပြီးဇိမ်ယူ၌င်းကအမောဖြေနေပါ
သည်။သူ့မှာအရှိန်ကောင်းတုန်းရှိသေးရကားခပ်လေးလေးမှန်မှန်ဆောင်ရင်းအေး၏နှုတ်ခမ်းအစုံကိုစုတ်ယူ
ကာသူ၏လျှာကြမ်းကြီးကိုအေးပါးစပ်တွင်းသို့ထိုးသွင်း၍ကလိပေးလိုက်ရာအေးမှာမိန်း၍ဇိမ်ယူမနေနိုင်တော့
ဘဲဝင်လာသည်။သူ့လျှာကြီးကိုအေးလျှာကလေးနှင့်ကလိပေးရင်းဖင်ကိုလည်းကြွ ကြွပေးလိုက်ပါသည်။

သူသည်ဇက်တိုက်ဆင့်ကဲဆင့်ကဲအချက်၃၀ခန့်ဆောင်ချလိုက်ရာအေးမှာအငြိမ်မနေနိုင်ဘဲဖင်ကကိုကော့
ကော့ပေးပြီးစောက်ဖုတ်နခမ်းသား ၂ခုနှင့်ညှစ်၍ဆွဲဆွဲပေးလိုက်သောကြောင့်ပိုသွက်လာလေသည်။

ထို့ကောင့်သူသည်အချက်၃၀-ခန့်အတင်းဆောင်လိုက်၍အေးလည်းနောက်ဆုံးအနေနှင့်
ဖင်ကြီး ၂လုံးကိုပင်ပြီးပေးနေရာသူကလည်းမီးကုန်ယမ်းကုန်ခွန်အားရှိသမျှဆောင်လိုချင်နေသည်။အတန်ကြာ
သော်အေးလည်းကော့ရင်းကန်ရင်းနှင့်ပင်အေးစောက်ဖုတ်ထဲမှစောက်ရည်များစီးကျလာ
လေတော့သည်။၁၀ချက်ခန့်ထပ်ဆောင်လိုက်လျှင်သူ၏လီးထဲမှထုတ်ရည်များကအေးစောက်ဖုတ်တွင်းဝင်သွား
ရာနှေးကနဲနှင့် ၂-ဦးစလုံးရှေ့ဆင့် နောက်ဆင့်ဆိုသလိုပြီးဆုံးသွား၏။

နောက်နေ့နံနက်တွင်အေးဘဝ၏ကံတရားကိုပြန်လည်စဉ်းစားရင်းကြော်ငြာစာတခုကိုဘတ်ရလေသည်။ထိုကြော်ငြာမှာအခြားမဟုတ်အေးတို့မြို့၌မယ်ရွေးပွဲပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပြီးမယ်ဘွဲ့ရလျှင်ရန်ကုန်သို့မယ်ဗမာအဖြစ်သွားယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်၏။ထို့နောက်တွင်အေးဝါသနာပါလှသည်။ရုပ်ရှင်လောကသို့ဝင်ရောက်ရန်ခဲယဉ်းတော့မည်မဟုတ်ချေ။

မယ်ရွေးပွဲသို့ယှဉ်ပြိုင်ရန်အတွက်စာရင်းသွားရောက်ပေးသွင်းရာလက်ခံသည်။လူကြီးတဦးကအေးကိုသဘောကျစွာစိုက်ကြည့်ယင်း

ခလေးမကိုယ်ဟန်ပြတတ်လား

ဟင်္ဂ အင် မပြတတ်ဘူး

ကောင်းပြီဒီနေ့ညငါ့ဆီလာခဲ့သင်ပေးမယ်၊ ဟုပြောပြီးသူ၏အိမ်လိပ်စာကိုပေးလိုက်လေသည်။

ညသို့ရောက်သောအခါသူနှင့်ချိန်းထားသည်။အတိုင်းသွားရောက်တွေ့ဆုံ၍သူကအပေါ်ထပ်ရှိသူ့အခန်းတွင်းသို့ရောက်သောအခါ၊

ခလေးမမင်းကိုငါသည်ပြိုင်ပွဲမှာအနိုင်ရအောင်လုပ်ပေးမယ်၊ငါဒိုင်လူကြီးတယောက်ဘဲမင်းဝတ်ဖို့အချိန်ကိုအဝတ်အစားကအစငါတာဝန်ယူတယ်၊ဒါပေမဲ့မင်းငါ့ကိုတော့ကျေးဇူးဆပ်တဲ့အနေနဲ့ငါလိုခြင်တာပေးရမယ်၊နောက်ငါလိုခြင်တဲ့ဟာကလဲဘာဆိုတာသိမှာပေါ့၊မင်းသဘောတူမယ်ဆိုရင်တော့သည်ပွဲမှာမင်းကိုငါရွေးမယ်၊

ထို့ကြောင့်အေးကလည်းသူနှင့်သဘောတူလိုက်သည်။

သဘောတူညီချက်ရသည်နှင့်တပြိုင်နက်ထဲသူသည်အေးကိုပွေ့ချီ၍ကုတင်ပေါ်သို့တင်လိုက်ရာခြေ၂ချောင်းကကုတင်အောက်သို့တွဲလွဲကျနေပြီးကိုယ်အပေါ်ပိုင်းကကုတင်ပေါ်ဝယ်အိပ်ရက်ဖြစ်နေ၏။အေး၏နို့၂လုံးမှာယောက်ျား၃-၄ဦး၏အကိုင်အတွယ်ကိုခံခဲ့ရသော်လည်းပကတိအပျိုနို့ကဲ့သို့တင်းတင်းရင်းရင်းနှင့်ထွားကြိုင်းမို့မောက်နေလေသည်။

ထိုသို့အေးအားကုတင်ပေါ်တွင်လှဲချလိုက်ပြီးသူသည်ထမိန်ကိုဆွဲချွတ်လိုက်လေသည်။ဖြူဖွေးဝင်းဝါနေသောပေါင်တရှည်၂ချောင်းနှင့်ပြည့်ပြည့်ဖြိုးဖြိုးနှင့်ချစ်စရာကောင်းအောင်ကြီးထွားလှသည်။တင်ပဆုံတို့အကြားတွင်မို့မို့ကလေးဖေါင်းနေသောအေး၏စောက်ဖုတ်ကလေးမှာအမွှေးအမြင်များနှင့်ပဏာရနေလေသည်။ခြေ၂ချောင်းကိုအောက်သို့ချထား၍ခါးအပေါ်ပိုင်းကိုမူကုတင်ပေါ်တွင်လဲနေသောကြောင့်ခါးမှာကော့နေပြီးအေး၏စောက်ဖုတ်ကလေးမှာအထက်သို့ခုန်ပေါက်ထွက်လာတော့မည်အလားမို့မောက်၍ပြူး ထွက်နေသည်မှာတဖက်လူအဖို့ရင်မောစရာပင်။

သူကအေးအားကြည့်လိုက်ရာအေးမှာပြုံးကလေးနှင့်သူ့အားပြန်ကြည့်လိုက်၏။သူကအေးပေါင်ကိုအသာရွရွလေးကိုင်လိုက်သောအခါအေးမှာတွန့်သွား၏။တဖန်ဖေါင်းမို့နေသောစောက်ဖုတ်ကလေးအားလက်ညှိုးနှင့်လက်မ၂ခုနှင့်အသာအယာခွဲလိုက်သောအခါစေ့နေသောအကွဲကြောင်းကလေးသည်ကွဲထွက်သွားလေသည်။သို့အသာအယာကိုင်တွယ်နေရာမှအရှိန်ရလာသောကြောင့်အင်္ကျီကြယ်သီးများကိုခပ်သွက်သွက်ကြီးဖြတ်ချလိုက်ပြီးအတွင်းခံအင်္ကျီကိုပါတခါတည်းချွတ်ချလိုက်လေသည်။

ထိုအခါတင်းတင်းရင်းရင်းနှင့်လွတ်လွတ်လပ်လပ်ကြီးမို့မောက်နေသောနို့၂လုံးအားပိုင်ပိုင်နိုင်နိုင်ကိုင်၍နယ်ကစားနေလိုက်ပါသည်။အေးကလည်းသူ၏တောင်တင်းသန်မာနေသောလီးကြီးကိုသူ့သဘောကျစေရန်အားပါးတရဆုပ်ကိုင်ပေးနေတော့သည်။အေး၏အတင်းရဲလာသောအေးအားကြည့်ယင်းကအေးနှုတ်ခမ်းအစုံကိုပြတ်လှူမတတ်ဆုတ်ဆွဲလိုက်ပြီးနို့၂လုံးကိုအနားမပေးတမ်းသဲသဲမဲမဲဆုပ်နယ်နေလေသည်။

အေးကသူ့လီးကိုကိုင်၍တွဲလွဲကျနေသည်။ အေး၏ပေါင်ကိုကားပေးလိုက်ရာစောက်ဖုတ်ကျယ်လာ
လေသည်။ ပြီးနောက်တင်းမာနေသောလီးကိုကိုင်၍စောက်ဖုတ်အပေါက်ဝတွင် တေ့ပေးလိုက်သည်။

အကိုကြီး

ဗျာ ဗျာ

လုပ်တော့လေအေးကသူ့သဘောကျညှိသံလေးနှင့်ပြောလိုက်ရာအေးပြောသည်။ အတိုင်းဆောင်သွင်းလို
က်သောကြောင့်၊ အင်း ကနဲမြည်သွားပြီးကျမဆီးစပ်နှင့်သူ့ဆီးစပ်၂ခုတို့ထိကပ်သွားလေ

သည်။ သူ့လီးသည် အေး ၏စောက်ဖုတ်တွင်းသို့ကျပ်ကျပ်တဲတဲဝင်သွားသည်ကိုသိရ၏။

ထိုအခါအေးကသူ၏ကျောကုန်းကိုလက်၂ဖက်နှင့်တင်းတင်းကျပ်ကျပ်ဖက်ထားရင်း

သိပ်ချစ်တာဘဲအကိုကြီးရယ်

အကိုကြီးကလဲချစ်ပါတယ်ကွယ်

ခပ်မြန်မြန်လေးဖိလိုးလိုက်စမ်းပါအကိုကြီးရယ်

ဟုအေးကအားမရသည်လေသံနှင့်ပြောလိုက်ပြီးဆက်၍၊ ဘာလဲမောလို့လား၊

မမောပါဘူးမင်းနာမှာစိုးလို့ပါ

မနာပါဘူးဆောင်သာဆောင်ပါ

အေးအပြောကြောင့်သူသည်အတော်လေးသဘောကျသွားကာတအားကြုံးဆောင်နေပါတော့
သည်။ ဆောင်ရင်းက

ကောင်းရဲ့လားညီမလေး

ကောင်းပါတယ်အကိုကြီးရယ်၊ အသဲခိုက်အောင်ကောင်းတယ်၊

ယောက်ျားများသည်များသောအားဖြင့်သူတို့လုပ်တာကိုကောင်းသည်ဟုပြောလျှင်အလွန်သဘောကျ၏။

လိုးရင်းနှင့်အေးစောက်ဖုတ်ဆီးစပ်ကလေးမှာမာတောင်နေလေသည်။

တချက်တချက်တွင်တအားဆောင်လိုက်တခါတခါတွင်မှန်မှန်ဆောင်လိုက်နှင့်ဆောင်နေရာသူ့ကိုဖက်ထား
သည်။ အေးလက်များကလည်းတင်းကျပ်သည်ထက်တင်းကျပ်အောင်ဖက်ထားပြီးတွန့်လိမ်လာရာအေးပြီးင

တာ့မည်ကိုသိသောကြောင့်သူကလည်းအချက်၂ဝခန့်တအားကြုံးလိုးလိုက်ရာစောက်ဖုတ်မှာသူ၏လရည်ကြ

ကောင်ပူကနဲဖြစ်သွားပြီးသူ့အားသိုင်းဖက်ထားသည်လက်၂-ဖက်မှာပြေ ကျသွားကာ၂-

ယောက်သားပြိုင်တူပြီးသွားလေသည်။ သူကားလီးကိုစောက်ဖုတ်ထဲမှထုတ်သေးဘဲ

စောက်ဖုတ်ထဲသို့မြှုပ်၍ အေး၏ကိုယ်ပေါ်တွင်မှောက်ရက်မိန်းနေလေ၏။

၁၅-မိနစ်ခန့်ကြာသောအခါအရည်များပေကျနေသောသူ၏လီးကိုဆွဲထုတ်လိုက်သည်။

အေးကသူ၏လီးကြီးကိုကြည့်၍

အကိုကြီးဟာကအကြီးကြီးဘဲနော်၊ ဟုပြောလိုက်ရာသူသည်တဖဲတဲနှင့်သဘောကျစွာရယ်လိုက်သည်။

တချို့ပြီးသွားပြီဖြစ်၍ကုတင်အောက်သို့တွဲလောင်းကျနေသောခြေတောက်ကိုကုတင်ပေါ်သို့တင်လိုက်လေ
သည်။ သူလည်းကုတင်ပေါ်သို့တက်၍၂ယောက်သားယှဉ်ဖက်ခါလဲလိုက်သည်။ သူသည်

အေးတကိုယ်လုံးကိုမချင်မရဲနှင့်သိမ်းကြုံးကာဖက်လိုက်သည်။ အေးကသူ၏ပေါင်၂လုံးကြားမှလီးကိုကိုင်တွယ်

ပွတ်သပ်ပေးနေရာတင်းမာ၍အကြောပြိုင်းပြိုင်းထနေသောသူ၏လီးကြီးမှာအေးလက်ထဲမှအတင်းရုန်းကန်
နေသည်။ အလားတွန့်ကနဲတွန့်ကနဲဖြစ်လေသည်။ သူသည်အေးအားကြုံးဖက်ထားရာမှတဖြေဖြေလျော့ကာ

လက်ကိုအသာပြန်ယုတ်လိုက်ပြီးနို့သီးကလေး၂လုံးကိုအသာအယာပွတ်လက်ပါးစပ်နှင့်စုတ်လိုက်လျှာနှင့်ရ
က်လိုက်လုပ်နေသဖြင့်အေးမှာဖင်တကြွကြွဖြစ်လာပြီးကြက်

သိမ်းဖုလေးများပါထလာကာဓာတ်လိုက်သကဲ့သို့ တွန့်ကနဲ တွန့်ကနဲ ဖြစ်သွားလေသည်။ ပြီးနောက်သူသည် အေး၏ပေါင်ကြားအတွင်းသို့ လက်ကိုသွင်းကာ စမ်းလိုက်၏။

အေး၏ပေါင် ၂လုံးကြားရှိစောက်ဖုတ်မို့မို့လေးကိုကိုင်၍ အသာအယာလက်နှင့် ပွတ်ပေးနေတော့သည်။ လက်ညှိုးနှင့် လက်မကလည်း တခါတခါမာတောင်နေသည့် စောက်စိလေးကို အသာအယာ ဆွဲဆွဲပေးနေ၏။ ထိုအခါ အေးမှာ နေနိုင်မထိုင်နိုင် ဖြစ်ခါသူ၏လီးကြီးကိုကိုင်၍ အားမလိုအားမရနှင့် အတင်း ဆုပ်ကစားနေ၏။ သူက အေးကိုယ်ပေါ် သို့ဖိ၍ ကားယားခွတက်လိုက်သည်။ သူ့ရင်ဘတ်က အေးနို့အုံကြီး ၂လုံးကိုဖိမိ၍ ပြားသွားကာ ဘေးသို့ လျှံကျ နေလေသည်။

အကိုကြီး
ညီမလေး

အသာဆန္ဒပြင်းပြသော အသံနှင့် တယောက်ကိုတယောက် ခေါ်ကြလေသည်။
ခဏနေအုံးအကိုကြီး ပြောသလိုလုပ်နော်၊ ဟုပြောရင်း သူသည် အေးကိုယ်ပေါ်မှ ဆင်းလိုက်သည်အေးလည်း သူပြောသည် ကုတင်ပေါ်တွင် ပက်လက်လှန်အိပ်နေရာမှ ဒူး ၂ချောင်းကို ထောင်လိုက်ပြီး အသာအယာ ခွဲလိုက်၏။

သူက အေးပေါင် ၂ချောင်းအကြားတွင် ဆောင်ဆောင် ထိုင်လိုက်ပြီး အေး၏ခြေထောက် ၂ချောင်းကို သူ၏ခါးသို့ ချိတ်ဆွဲစေသော အခါ အေး၏ပြူးထွက်နေသော စောက်ဖုတ်နှင့် သူ၏တန်းမတ်နေသော လီးတို့မှာ ချိန်သားကိုက်ထားသလို ဖြစ်နေသည်။ ပြီးတော့ အေးစောက်ဖုတ်ဝသို့ တေ့ပြီး အဖြည်းဖြည်း ထိုးသွင်းလိုက်ရာ အားပါးတရ ပင်လီးချောင်းကြီးမှာ စောက်ခေါင်းအတွင်းသို့ ဝင်သွားတော့၏။ ထို့နောက် သူက လီးကို သွင်းလိုက်ထုတ်လက် လုပ်နေရာမှ ခြေထောက်အနေအထားကို ပြင်လိုက်ပြီး အားပါးတရ ကုန်၍ ကုန်း၍ ဆောင်လေသည်။ စိတ်လိုက်မာန်ပါနှင့် ဆောင်နေသော ကြောင့် အေးမှာ လူးလွန်းနေမိသည်။

သူက အလုပ်ကောင်းသလို အေးကလည်း အောက်ပေးကောင်းသည်။ အနေနှင့် ဖင်ကို ကြွကြွ ပေးရင်း ကစောက်ဖုတ်နုခမ်းသား ၂ခုနှင့် လီးကို ညှပ်ဆွဲလိုက်ရာ သူ့အဖို့ ရာအလွန် ဇိမ်တွေ့သွားဟန် သူ၏သို့ လုပ်ပေးလိုက်တိုင်း သူသည် အပေါ်မှ နေ၍ နင်းကန်ဆောင်တော့သည်။ တချက်တချက် တွင် ချွန်နေသော နို့ ၂လုံးကို လျှာနှင့် ရက်လိုက်သေးသည်။

သူက မြန်မြန် ဆောင်နေရာမှ ပြောင်း၍ ခပ်မှန်မှန် ဆောင်နေလေသည်။ ဆောင်တိုင်း၊ ဆောင်တိုင်း ကုတင်မှာ သိမ်ကနဲ တုန်တုန် သွားသည်။ အေးမှာ အရသာအကောင်းဆုံးတွေ့နေလိုသူ အဖို့ ဤမူကား ပြောမပြနိုင်လောက်အောင် ဖြစ်သည်။

သူသည် အခါတရံ အားကုန်ဆောင်၏။
ညောင်းလီလား အကိုကြီး

မညောင်းသေးပါဘူး သူသည် ပြောပြောဆိုဆိုနှင့် စိတ်လိုက်မာန်ပါ ဆောင်နေပြန်၏။
သည်အခါတွင် မူကား အရမ်းဆောင်နေရာ အေးမှာ တွန့်လိမ်ရင်း ကစောက်ရည်များ ထွက်သွားလေ၏။ သူကား မပြီးသေးချေ။

တရူးရှူး တရဲရှဲ ဆောင်နေရာ အချက် ၂၀-ခန့် ဆောင်မိလျှင် သူ၏လချောင်းထဲမှ သုတ်ရည်များ ပန်းထွက်လာ၍ ပြီးသွားလေသည်။
သို့တိုင် အေးကိုယ်ပေါ်မှ ဆင်းသေးဘဲ မှောက်ရက်သား ထပ်၍ မှိန်းနေလေသည်။
ညီမလေး ဘယ်နဲ့ နေသလဲဟင်

ကောင်းတယ်အကိုကြီး၊ ဟုပြောရင်းက၊ ကိုင်းတော်ကြရင်ကောင်းမယ်တော်ကြာအိမ်ကစိတ် ပူနေအုံးမယ်။

သူသည်အေးနှုတ်ခမ်းကိုပြုတ်ကနဲနေအောင်စုတ်လိုက်ပြီးအေးတို့နှစ်ယောက်သားလမ်းခွဲလိုက် လေသည်။

သည်လိုနှင့်မယ်ရွေးပွဲရွေးသည်နေ့ကိုရောက်ခဲ့ရသည်။သည်နေ့တွင်အေးသည်ဖွေးဖွေးဖြူသည် ရေကူးဝတ်စုံဝတ်ဆင်ထားရာအေး၏ကိုယ်လုံးအလှကိုရေကူးဝတ်စုံကထင်းကနဲပေါ်လွင်စေပါ သည်။သို့နှင့်အေးကိုယ်ဟန်ပြရန်အလှည့်ရောက်လာ၍စင်မြင်ရှေ့စွန်းဆီသို့အလှမ်းခြင်းကြွကြွရွရွ လေးလျှောက်လာရာအေး၏တောင်တင်းသည်ကိုယ်ထည်နှင့်အရပ်အမောင်းတို့အပြင်ရှည်လျား သည်ပေါင်တန်တို့ကြောင့်ပရိသတ်တို့ဆီမှလက်ခတ်လက်ဝါးတီးသံနှင့်လေချွန်သံများပေါ်ထွက် လာလေသည်။ဝိုင်းစက်နေပြီးကြီးထွားလှသည့်တင်ပဆုံနှင့်ရင်သားနှစ်ခုကိုအသားပေး၍ခိုင်လူကြီး များရှေ့မှောက်လာရာခိုင်လူကြီးများကသူတို့ရှေ့တွင်ရပ်စေပြီးကိုယ်ဟန်ပြခိုင်းရာအေးကပုံစံအမျိုး မျိုးနှင့်ပြု၍ပြီးသောအခါအဝတ်အစားလဲသောအခန်းတွင်း၌ထိုင်နေလေသည်။မကြာမီခိုင်လုပ်သည်လူကြီး တဦးရောက်လာပြီးအေးပဌမရကြောင်းလာပြောလေသည်။

သည်လိုနှင့်အေးရုပ်ရှင်လောကထဲသို့ဝင်ရောက်ခဲ့သည်။ရုပ်ရှင်လောကထဲသို့ရောက်သောအခါ ထွန်းဝေဝင်းဦး၊မောင်သင်တို့နှင့်သိကျွမ်းခဲ့ရသည်။

ထိုအချိန်ကကားတကားကိုအေးအားငှားသည်ကုမ္ပဏီကရိုက်ရန်ပြင်ဆင်နေလေသည်။

ထိုကားတွင်းဇာတ်လိုက်မင်းသားတဦးနှင့်မင်းသွီးတဦးတို့ကခေါင်းဆောင်ပါဝင်၍ အေးကအရံမင်းသွီးအဖြစ်စတင်ပါဝင်ရမည်ကားဖြစ်၏။ထိုကားတွင်ပါဝင်ရမည်ခေါင်း ဆောင်မင်းသားကအေးအားသည်ကားတွင်ခေါင်းဆောင်မင်းသွီးအဖြစ်ပါဝင်လိုသလားဟုမေးပါသည်။အေး ကလည်းခေါင်းဆောင်မင်းသွီးဖြစ်ချင်ကြောင်းပြောရာသူကအခုရိုက်မည်ကား တွင်ခေါင်းဆောင်မင်းသွီးဖြစ်အောင်လုပ်ပေးမည်ဟုပြော၏။

အေးက၊ ဒါပေမဲ့ရှင်အနေနဲ့ဘယ်လိုတတ်နိုင်မလဲ၊ဟိုကမင်းသွီးတယောက်ကိုရွေးပြီးနေပြီဘဲ။

ဒါရိုက်တာကိုငါမီးသေပါတယ်၊ဒါရိုက်တာနဲ့ခါကလဲသိပ်ရင်းနှီးတဲ့သူငယ်ချင်းဘဲ၊ ဟု ပြန်ပြောပါသည်။ထို့နောက်အေးအားစတူဒီယိုအတွင်းရှိစတိုင်ခန်းတခုသို့ခေါ်သွားပြီးသူ့အလိုဆန္ဒဖြည့်ရန်ပြော ဟရင်းကဏ္ဍကိစ္စမျိုးတို့တွင်ကျင်လည်ပြီးဖြစ်ဟန်တူသောလက်က အေးကိုချုပ်ထားကာပါးစပ်ကမူနှုတ်ခမ်းကိုမလွှတ်တမ်းစုတ်ယူရင်းလက်တဖက်ကနို့ကိုကလိပေးနေ၏။

အေးကရုန်းသော်လည်းသူကလက်ကမြင်းမြဲကမြင်းနေ၏။တဖြည်းဖြည်းနှင့်အေး၏နို့နှင့်စောက်ဖုတို့မှာ ဖောင်းကြွလာသည်။သူကစောက်ဖုတ်ကိုလက်ဝါးနှင့်အုပ်၍ဆုပ်ဆွဲ လိုက်ရာအေးမှာရုန်းကန်ခြင်းတဖြည်းဖြည်းလျှောနည်းလာ၏။

လွတ်ပါရင်၊ တော်ကြာလူတွေသိကုန်ရင်မကောင်းပါဘူး။

သိကုန်တော့လဲကိုယ်ကြည့်ရှင်းပါ၊မယ်ကွာ၊အေးကိုကိုယ်ချစ်လွန်းလို့ပါ။

သူ့လက်များကသောင်းကျန်းလျက်ဆီးခုန်နှင့်ဆီးခုန်အောက်မှအမွှေးနုကလေးများကိုအသာအယာဆွဲကို င်ရင်းကစောက်ဖုတ်ကလေးဆီသို့လျှောကာပါတ်သပ်နေပါသည်။

ယင်းသို့ပွတ်သပ်ရင်းကအင်္ကျီအဝတ်အစားတို့ကိုလည်းချွတ်ချနေလေသည်။

ထို့နောက်တွင်သူ၏ကြီးထွားလှသည်လီးထိပ်နှင့်အေးစောက်ဖုတ်နခမ်းသားကလေးများကိုပွတ်ပေးသောကြောင့်အေး၏အသားများတဆတ်ဆတ်တုန်လာကာကြက်သိမ်းများတဖျင်းဖျင်းနှင့်စိတ်ညို့ခံရသူပမာအေးမှာငြိမ်သက်နေမိပါတော့သည်။

သူလည်းရုပ်ရှင်ထဲမှဟန်မျိုးနှင့်သူ၏ဒူးဂေါင်းကိုအေး၏ပေါင်ကြားသို့ထိုးသွင်းခဲ့ထုတ်လိုက်ရာအေး၏ပေဂင်နှစ်ချောင်းသည်ကားထွက်သွား၏။သူလည်းတဆတ်ဆတ်တုန်နေသောအေး၏ကိုယ်ကိုတင်းကြပ်စွာဖက်ထားလေသည်။နှုတ်ခမ်းကိုစုတ်ပါးကိုနမ်းနို့နှင့်လုံးကိုစို့စောက်ဖုတ်ကိုနှိုက်၊စောက်စိကိုပွတ်ပေးလုပ်နေသောကြောင့်အေးမှာဘယ်လိုမှရုန်းကန်နိုင်စွမ်းမရှိတော့ချေ။

သူလည်းအေးပေါင်ကိုပို၍ကားထွက်စေရန်ခွဲထုတ်လိုက်ပြီးသူ၏ကြီးမားရှည်လျှာလှသောလချောင်းကြီးကိုတေ၍စောက်ဖုတ်အတွင်းနခမ်းသားများကိုထိုး၍ကလိနေ၏။ထိုအခါရည်ကြည်မျဉ်းချွဲကျိုကျိုနှင့်ဖြစ်နေသည့်အေးစောက်ဖုတ်တွင်းသို့ခပ်ဆတ်ဆတ်ကလေးထိုးသွင်းလိုက်ရာအေးမှာ

အမေ့ ဟုအော်လိုက်ခါမျက်စိများကိုမှိတ်ထားမိ၏။သူ့လီးကြီးအတင်းထိုးဝင်လာပြီးစောက်ဖုတ်တခုလုံးကွဲထွက်သွားလှမတတ်ပြဲသွားပြီးစစ်ကနဲနာကျင်သောကြောင့်အော်လိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။သူ့လီးမှာတွေ့ခဲ့ရသမျှသောလူထဲတွင်အကြီးဆုံးဟုအေးထင်သည်။အခုဒစ်ကလေးဝင်ရုံနှင့်အေးမှာဒီလောက်ခံရလျှင်အဆုံးထိဆိုလျှင်ကားမတွေ့တတ်အောင်ဖြစ်မိပြီးကြောက်လာမိ၏။ဒစ်ဝင်ပြီးသည့်နောက်သူကလည်းအရမ်းဆက်မသွင်းတော့ဘဲအသာလေးဖိချလိုက်ပြန်ရာ၊

နာတယ်ရှင်
ခဏလေးပါအေးရယ်၊တော်ကြာမနာတော့ပါဘူး
သူသည်အေး၏တင်ပဆုံနှစ်လုံးကိုလက်နှစ်ဖက်ဖြင့်ဆုပ်နယ်ကာချော့၍တဖြည်းဖြည်းခြင်းသွင်းရာသူကသွင်းလိုက်အေးကရုန်းကန်လိုက်နှင့်တဖြေးဖြေးခြင်းသွင်းနေရာ၂ပုံမရှိတရှိခန့်ဝင်သွားသောအခါ၊

တော်ပါတော့ရှင်၊ နာလွန်းလို့ပါ
ခဏလေးပါအေးရာနော်
၃-ပုံ၂-ပုံခန့်ဝင်နေသောလီးကိုအတွင်းသို့ဆက်မသွင်းသေးဘဲခပ်ရွရွလေးရှေ့တိုးနောက်ငင်လုပ်ပေးနေ၍အနာသက်သာလာပြီးယားကျိုကျိုပြန်ဖြစ်လာ၏။ထိုနောက်တွင်အချက်ပိုင်ပိုင်နှင့်အေးဖင်နှစ်လုံးကိုဆုပ်ကိုင်ပြီးတအားကုန်ဆောင်ထိုးထည့်လိုက်ရာ၊

အမလေး အမေရဲ့ဟုအော်ရင်းသူ၏ရင်ဘတ်ကိုအေးလက်နှစ်ဖက်ကအတင်းတွန်းထားမိပါသည်။ရုတ်တရက်မို့လန့်သွားရပြီးလျှင်နာကျင်လွန်းသောကြောင့်အေး၏မျက်လုံးအိမ်အတွင်းမှမျက်ရည်ဥကာလေးများကျလာလေ၏။

အဆုံးဝင်သွားသည်နှင့်သူလည်းအသာကလေးညိမ်နေပြီးအေး၏ရွှေရင်နှစ်မှာကိုစို့၍နေသည်။အတန်ကြာမှအဆုံးထိဝင်နေသောလီးကြီးကိုအသာအယာဆွဲထုတ်ပြီးကျွတ်ခါနီးကျမှအရိုန်သတ်၍ဖြေးဖြေးခြင်းပြန်ထိုးထည့်လိုက်၏။ထိုအခါအေးမှာမြွေကဲ့သို့တွန့်လိမ်လွန်းလူးရင်းကသူ၏ရင်ဘတ်ကိုဆီးတွန်းထားရင်းက၊

အား ကျွတ်ကျွတ်ချွတ်လိုက်ပါတော့ရှင်၊အေး၏စောက်ပတ်ထဲမှာတမျိုးကြီးဘဲဘယ်လိုမှမဖြစ်စေရပါဘူးအေးရာ၊ညိမ်ညိမ်လေးသာနေပါ။

သူသည်ချော့မော့လျှက်တဖြေးဖြေးခြင်းထိုးသွင်းလိုက်ရာ၊အဆုံးထိကြပ်ကြပ်တည်းတည်းဝင်သွားပြန်သည်။ဤသို့လေးငါးဆယ်ခါမျှလုပ်သောအခါ၊အရည်ကြည်ကလေးများစိမ့်ထွက်လာပြီးအနာတဖြေးဖြေးပျောက်၍အရသာတဖြေးဖြေးပေါ်လာလေသည်။

အဆုံးဝင်သွားသောလီးကြီးကိုတဖန်ပြန်ဆွဲနှုတ်လိုက်ပြန်သည်။တဝက်ကျော်လာသောအခါရပ်တန့်ထားပြီးနှုတ်ခမ်းကိုတေ့စုတ်ကာပါးကိုနမ်းလိုက်ပြီးဖက်ထားသောလက်နှစ်ဖက်နှင့်နှိုးနှစ်လုံးရဲရဲလေးကိုပွတ်သပ်ပေးနေသည်။ထိုမှတဖန်နှိအုံကြီးနှစ်လုံးကိုပါးစပ်ဖြင့်ဘယ်ပြန်ညာပြန်ငုံစို့ပေး၏။နီရဲသောနှိုးသီးဂေါင်းကလေးကိုလျှာဖြင့်ထိုး၍ရက်ပေးသည်။တဝက်ကျော်ကျော်ထုတ်ထားသည့်လီးကြီးကိုလည်းညှောင်ပေးကာသွင်းထုတ်လိုက်လုပ်ပေးနေ၏။အေးမှာလည်းတဖြေးဖြေးလွန်လူးလာ၏။စောစောကတွန်းထားသည့်လက်ချောင်းကလေးများညီယခုသူ၏ကျောကိုသိုင်းဖက်ထားမိလ၏။သူကလဲ သူ့အထဲအထဲအနေအထားမှန်မှန်နှင့်တချက်ခြင်းလိုတော့သည်။ဆောင်ယင်းဆောင်ယင်းနှင့်၂ဦးစလုံးပြီးသွားလေသည်။သုတ်ရည်ထွက်သွားသည်နှင့်သူ၏လီးကြီးမှာပြောနေ၍သွားလေ၏

သည်လိုနှင့်ထိုဇာတ်ကားတွင်အေးခေါင်းဆောင်မင်းသွီးဖြစ်ခဲ့လေသည်။

ဇာတ်လမ်းတတ်ကျော်ကျော်မျှရိုက်ပြီးသောအခါ၊တနေ့တွင်ဒါရိုက်တာကတွေ့ခြင်သည်ဆို၍သူ့ထံသို့သွားရာသူကအေးအားကုလားထိုင်တွင်ထိုင်ရန်ညွှန်ပြရင်းက၊

ဒီကုမ္ပဏီရဲ့စည်းမျဉ်းတွေဟာငါ့လက်ထဲမှာ၊ကုမ္ပဏီသဘောမဟုတ်ဘူး၊ငါ့သဘောဆိုတာမင်းသိတယ်မဟုတ်လား၊ဒီတော့ကမင်းကိုလဲငါ့အနေနဲ့အချိန်မရွေးထုတ်ပစ်နိုင်တယ်၊အကယ်၍ရုပ်ရှင်ထဲမှာဆက်နေခြင်တယ်ဆိုရင်တော့မင်းငါ့ကိုဘာလုပ်ပေးရမယ်ဆိုတာမင်းသိသင့်တယ်။

ထိုညလည်းစတူဒီယိုထဲတွင်ပင်စခမ်းသွားကြပါသည်။သို့သော်မင်းသားနှင့်တော့မဟုတ်ပါ၊ဒါရိုက်တာနှင့်ဖြစ်ပါသည်။

ထို့နောက်ဒါရိုက်တာကစတူဒီယိုထဲသို့ခေါ်သွားပြီးနောက်အေးအားအင်္ကျီအဝတ်အစားတို့ကိုချွတ်ပေးပါသည်။

အေးကအင်္ကျီထမီတို့ကိုချွတ်ပြီးသောအခါသူက

ဟာမင်းနှိုးကြီးတွေကအတော်ကြီးတာဘဲ၊ချစ်စရာကြီးတွေဘဲလာစမ်းပါးအုံးအနားကို၊

အေးကသူ့အနားကပ်သွားသောအခါနှိုးကြီး ၂လုံးကိုလက်နှင့်ဆုပ်ကိုင်လိုက်နခမ်းနှင့်ကုန်းစို့လိုက်လုပ်နေပြီပီးနောက်အေးအားကုတင်ပေါ်တွင်လှဲနေစေပါသည်။သူ့လှဲချည်

အင်္ကျီတို့ကိုချွတ်ပြီးသောအခါအေးရှိရာကုတင်ပေါ်သို့တက်လာပြီးနှိုး ၂လုံးကိုလက် ၂ဖက်

ဖြင့်တွန်းကာနှိုး ၂လုံးကိုစုတ်လိုက်၏။အေးရင်ပတ်ပေါ်သို့တက်ခွဲပြီးနောက်သူ၏လီးကိုအေးနှိုး ၂လုံးကြားသို့သွင်းကာနှိုး ၂လုံးကိုကိုင်၍စုတ်လိုက်သောကြောင့်သူလီးသည်အေးနှိုး ၂လုံးကြားတွင်ရှိနေပြီ။နှိုး ၂လုံးကမူစောက်ဖုတ်ကဲ့သို့ဖြစ်နေ၏။ထိုနောက်တွင်သူသည်အေးနှိုး ၂လုံးကြားသို့လီးလေတော့သည်။

မကြာမီသုတ်ရည်များပန်းထွက်လာရာအေးနှုတ်ခမ်းနှင့်မျက်နှာတို့မှာသူ၏သုတ်ရည်များဖြင့်စိုရွဲကုန်တော့သည်။

ပြီးလျှင်နောက်တချိန်တွင်မူစောက်ဖုတ်ကိုချပါသည်။စောက်ဖုတ်ကိုချသည်နေရာတွင်လည်း၂ချိခန့်ဆက်တိုက်ချလေသည်။ယောက်ျားတွေ၌အကျင့်တခုရှိသည်။သူတို့လုပ်သ

မျှငြိမ်ခံနေသည်ကိုမကြိုက်ခြေ၊ကိုယ်ကလည်းသူ့အကြိုက်သို့လိုက်၍ကလိပေးပေးရင်းကညုသည်စကားလုံးများကိုများများသုံးပေးနိုင်မှသူတို့၌လိုးအားရှိလေသည်။တခါတည်းစွဲသွားတတ်၏။

အေးအင်္ကျီထမီတို့ကားကုတင်ခြေရင်းတွင်ပုံနေလေသည်။အေးကားကုတင်ပေါ်တွင်ကိုယ်လုံးတီးနှင့်ရှိနေ၏။

အေး၏တင်းကြီး၂လုံးမှာလုံးဝန်းလျက်ရှိ၏ပေါင်၂လုံးကိုကွေး၍ရှေ့သို့ပစ်ထားသောကြောင့်လည်းအေး၏စောက်ဖုတ်ကလေးမှာပြူးပြူးပေါ်နေ၏။သူသည်ဤမြင်ကွင်းကိုကြည့်ရင်းစိတ်များထကြွလာပြန်သည်။

သူကအေး၏နှုတ်ခမ်းအစုံကိုငုံ့ကားစုတ်ဆွဲလိုက်ရာအေးကကိုယ်ကလေးကိုအပေါ်သို့အသာကော့ပေးရင်

အကိုကြီးယားတယ်ရှင်

အိုအေးကလဲကွာ၊လိမ္မာသားနဲ့နော်၊ ဟုသူကညုပြောလေးပြောရင်းအေးပေါင်၂ချောင်းကိုကားထုတ်လိုက်သည်။ပြီးနောက်နှုတ်ခမ်းကိုအားရပါးရစုတ်ပြီးသော်အေး၏ချွန်ထွက်နေသည့်နှို့သီးဂေါင်းကလေးကိုစို့လိုက်ရာအေးကလည်းရင်ကိုအလိုက်သင့်ကော့ပေး လိုက်ရလေသည်။

သူ့လက်များကလည်းအငြိမ်မနေဘဲအေး၏ပေါင်း၂လုံးကိုဆုပ်နယ်ပေးရင်းမရိတ်ဘဲထားသောအမွှေးများဝန်းရံလျှက်ရှိသောစောက်ဖုတ်ကလေးကိုလက်နှင့်ဆုပ်ဆွဲလိုက်သည်ထိုအခါအေး၏ကိုယ်တကိုယ်လုံးတုန်သွား၏။

သူသည်အေး၏နှို့သီးကလေးများကိုတဖက်ပြီးတဖက်မနားတမ်းဆုပ်နယ်ပေးနေရာမှလက်တဖက်ကလည်မို့မို့ဖောင်းနေသောစောက်ဖုတ်ကလေးကိုပွတ်ပေးလိုက်စောက်စိ

လေးကိုဆွဲလိုက်လုပ်ပေးနေ၍အေး၏စောက်ဖုတ်လေးမှာတင်းမာဖောင်းကြွလာလေသည်

အေး၏စောက်စိထိပ်မှအသာကလေးစောက်ခေါင်းအတွင်းသို့လက်ညှိုးကလေးကိုထိုးသွင်းလိုက်ရာစောက်ခေါင်းအတွင်း၌စောက်ရည်ကြည်ကလေးများစို့ထွက်လာလေသည်။သို့လက်ညှိုးကလေးထို့ထည်းလိုက်၊ဆွဲထုတ်လိုက်လုပ်သောအခါအေးမှာမြေကဲ့သို့တွန့်လိမ်သွားလေသည်။အေး၏စောက်ဖုတ်အလယ်မှစောက်စိလေးသည်မာနေပြီး၊စောက်ဖုတ်ကလေးမှာရွှစိစိဖြစ်နေ၏။

အေးနှို့ကလေးကမာတောင်နေတာဘဲ၊ကိုင်လို့လဲကောင်းတယ်။

ဒါကတော့အပျိုကိုအကိုကြီးရဲ့

ဒါဖြင့်အိုကြီးအဖို့ကံကောင်းတာပေါ့နော်

ဟင်း ဟင်း အကိုကြီးကသိပ်ကဲတာဘဲ၊ ဟုပြောရင်းအေး၏လက်တထက်နှင့်သူ့လီး

ကိုအသာအယာဆုပ်ကိုင်လိုက်ပါသည်။

သူ့လီးကြီးကလည်းအေးကိုင်လိုက်သည့်အတွက်ပို၍မာလာလေသည်။

အေးသည်လက်ကလေးများနှင့်သူ့လီးကိုသူ့အကြိုက်တွေ့စေရန်ဆုပ်နယ်ရင်းက

အကိုကြီးဟာကလဲအကြီးကြီးဘဲနော်

အေးရဲ့အဖုတ်ကလေးကလဲဆူဖြိုးပြီးသိပ်ချစ်စရာကောင်းတာဘဲနော်

သူကအေးစောက်ဖုတ်ကလေးကိုလက်နှင့်ကလိရင်းပြောလိုက်သည်။

ကာမစပ်ယှက်သည့်နေရာတွင်စိတ်ပါသည်ထက်ပါလာရန်လီးအကြောင်းစောက်ဖုတ်အကြောင်းများပြောပေးရကြောင်းကိုအေးကြားဘူး၍ယခုလည်းသူ့ကျေနပ်မှုရှိစေရန်ဤကဲ့သို့ပြောနေခြင်းဖြစ်၏။

အကိုကြီးဟာကလဲကြာလေကြီးလာလေဘဲကြောက်စရာကြီး၊

သည်အခါသူကအေး၏ကိုယ်ပေါ်သို့တက်မှောက်လိုက်ရာ၊သူ့လီးကြီးကတန်းတန်း
မတ်အေးစောက်ဖုတ်ကိုထောက်ရက်သားဖြစ်သွားလေသည်။သူကဆောင်ချလိုက်ရာ၊
အေး၏လက်နှစ်ဖက်နှင့်သူ့ရင်ဘတ်ကိုတွန်းထားရင်းက

ကြည့်စမ်း ကြည့်စမ်း အရမ်းလုပ်ပြန်ပြီး
ဖြေးဖြေးလုပ်ပါမယ်ကွာ

အေးကအောက်မှနေ၊အေးကိုသနားပါအကိုကြီးရယ်၊ ဟုအသနားခံပြောမှသူကလည်း
လီးတံကြီးကိုအသာအယာဆွဲထုတ်လိုက်ရာကတဖန်တဖြေးဖြေးဖိသွင်းလိုက်ပြန်၏။အေးကလည်းအလိုက်သိ
သည်အနေနှင့်အောက်ခါးကိုတွန်းရင်ဖင်ကိုကြွကြွပေးလိုက်ပါသည်။သူကအေးခါးကိုအတင်းဖက်ခါသူ၏လီးကြီး
ကိုအေး၏စောက်ဖုတ်ထဲနှစ်ထားလိုက်ပြီးမ

ဆောင်သေးဘဲအေးနှုတ်ခမ်းအစုံကိုသူ့နှုတ်ခမ်းအစုံနှင့်ဖိကပ်ပြီးတဖြေးဖြေးစုတ်ယူနေပါတော့သည်။ပြီးနောက်
ပါးစပ်တွင်းသို့သူ့လျှာနှင့်ထိုးသွင်းကလိပေးနေ၍အေးကလည်း

အောက်ကနေတလွန်လွန်ဖြစ်နေလေပြီ။အေးကအောက်မှနေ၍ဖင်ကိုကြွကြွပေးရင်းဆီးစပ်ကလေးကကော
ကောပေးလိုက်ရာသူက

ဘယ်နှယ်လဲအေးကောင်းတယ်မဟုတ်လား

အေးကသူ့အမေးကိုအဖြေမပေးသေးဘဲ၊သူ့ပါးကိုနှာခေါင်းနှင့်နှမ်းလိုက်ပြီးမှ၊ ကောင်း ပါတယ်တဲ့ရှင်၊
ဟုအဖြေပေးလိုက်ပါသည်။

ထို့ကြောင့်အေးပခုံးကလေး ၂ဖက်ကိုအားယူဆုပ်ကိုင်ပြီးစောက်ဖုတ်ထဲသို့သူ၏လီး
ကြီးနှင့်တချက်ခြင်းဆောင်ပေးစပြုလိုက်ပါသည်။

သို့ဆောင်နေရာမှဖင်ကြီးကိုအသာကြွလိုက်ရာလီးတန်ကြီးမှကျွတ်လှူမတတ်ထွက်
သွားပြီးတဖန်ဆောင်သွင်းလိုက်ရာစောက်စိလေးကိုပွတ်ပြီးသူ၏လီးကြီးကဝင်သွား၏။

ယင်းသို့ထိုးချီထုတ်ချီလုပ်နေရာမှအသာအယာချွတ်ပြီးတအားထိုးသွင်းလိုက်ရာ
ဟင် ဟင် အကိုကြီး

အေးကလူးလွန်ရင်းကညှုလိုက်လေသည်။ထိုအခါသူ၏လက် ၂ဖက်ကအေး၏ပုခုံးကို
ကိုင်၍စောက်ဖုတ်အတွင်းသို့လီးကိုဆောင်သွင်းလိုက်ရာ

သေရချည်းရဲ့အကိုရယ်

မသေပါဘူးအေးရယ်အခုခဏအတွင်းဘယ်လောက်ကောင်းလာမလဲဆိုတာများသီးခံ ပြီးကြည့်ပါအုံး
သူကပြောပြောဆိုဆိုအေး၏ပါးကလေးကိုနှမ်းလိုက်၏။ပြီးနောက်နှုတ်ခမ်းကိုစုတ်ယူ

လိုက်သောအခါအေး၏ဖင် ၂လုံးကကော့ကော့ပေးလာတော့သည်။သူကလည်းအခြေအ
နေကောင်းကိုလက်မလွှတ်ဘဲအားပါးတရဆောင်ချလိုက်ပါသည်။

အို- အင် အကိုရယ်

အေး ကောင်းတယ်နော်

ကောင်းပါတယ်နဲ့နဲ့လောက်ဖိပြီးဆောင်လိုက်စမ်းပါအကိုရယ်

အေးကအားမလိုအားမရနှင့်ပြောလိုက်သောအခါသူကလည်းအားရှိပါးရှိဆောင်ချ
လိုက်အေးမှာလူးလွန်လာပြီး

ဟင်း ဟင်း ကျွတ် ကျွတ် ကျွတ်

ဟုညည်းရင်းသူ့ခါးကိုတအားဖက်ထားပြီးဖင်ကိုကော့ပေးရင်းအေး၏အရည်များထွက်လာလေသည်။သူကလည်းသူ၏အရည်များကိုထုတ်လွှတ်လိုက်ရင်းလေးငါးချက်ခန့်

ဆောင်လိုက်ခါအေး၏ကိုယ်ပေါ် မှေး၍အိပ်နေလိုက်သည်။

၎င်းနောက် ၂ယောက်သားအသက်ပြင်းပြင်းရှူရင်းအနားယူနေမိတော့သည်။

ကဲသွားမယ်

နေပါအုံးအေးရယ်အစောကြီးရိုသေးတယ်။

ပြောပြောဆိုဆိုသူကအေး၏ရွှေရင်ဖြိုးကိုဆုပ်နယ်လိုက်ပြန်၏။၎င်းနောက်နှင်းဆီရောင်သန်းနေသည့်အေး၏နှုတ်ခမ်းကလေးကိုခပ်ရွရွစုတ်ယူလိုက်ပြန်သည်။တဖန်အေး၏

ပြည်ဖြိုးသောနို့၂လုံးကိုဆုပ်နယ်ကစားပြီးသော်ပေါင်လေးကိုအသာအယာပွတ်ပေးလိုက် ပြန်ပါသည်။

တော်ပါတော့အကိုရယ်

အင်းပါ။အေးရယ်တော်ပါဘီဒီတခါထဲပါလိမ္မာပါတယ်နော်

ဟင်အင်း၊အကိုကကဲပြီ

မကဲပါဘူးကွယ်ချစ်လွန်းလို့ပါ။ သူကယင်းသို့ပြောပြီးလက်ကအေး၏အဖုတ်

ကိုဖြဲပြီးတောင်နေသည်လီးကြီးနှင့်ချိန်လိုက်သည်။

ဤတချိတွင်မူအေး၏ခါးအောက်သို့ခေါင်းအုံးလေးကိုခုသွင်းလိုက်ရာခါးကလေးမှာ

ကော့လာပြီးဆီးခုံကလေးဖေါင်းထာလာသည်မှာချစ်စရာလေးပင်

အေး၏နီတာတာစောက်ခေါင်းကလေးအပေါက်ဝသို့သူ၏လီးတေ့၍ထိုးသွင်းလိုက်ရာအင်္ဂုကနဲဖြစ်သွားသည်။

သူကမှန်မှန်ကြီးဆောင်နေလိုက်ရာမှ ၄-၅ချက်ခန့်ခပ်မြန်မြန်ဆောင်လိုက်သောအခါ

အေး၏ကိုယ်ကလေးမှာတွန့်လိမ်လာလေသည်။သူကဆောင်လိုက်တိုင်းဆောင်လိုက်

တိုင်းအေးကလည်းကော့ကော့ကာပေးလေသဖြင့်

အေးကောင်းတယ်နော်

သူကဆောင်ရင်းမေးလိုက်ရာအေးကမှေးထားသည်မျက်လုံးကလေးကိုဖွင့်၍၊ ကောင်းပါတယ်တဲ့ရှင်၊

ထို့နောက်သူသည်အဆောင်ခဏရပ်လိုက်ပြီးနိမ့်ချိုမြင့်ချိုဖြစ်နေသောအေး၏ရွှေရင် ၂

မှာကိုဆုပ်နယ်ကစားနေလေသည်။

အေးအဖို့သူလုပ်သမျှငြိမ်ခံနေရုံမှတပါးဘာမျှမတတ်နိုင်ခြေ၊

ဒါဘဲနော်အကိုကြီးတော်ကြာတော့တာအကိုကြီးကတိကိုမဖျက်ပါနဲ့

အိုအေးကလဲမဖျက်ပါဘူးကွာဒီဇာတ်ကားကိုအေးနဲ့ပြီးအထိရိုက်မယ်၊နောက်ကားတွေမှာလဲအေးကိုဘဲသုံးမယ်

တကယ်လား

အင်းမေးနေရသေးလား

သို့ပြောရင်းသူ၏စိတ်ဝယ်မရိုးမရွှေဖြစ်လာသောကြောင့်လုံးကျစ်နေသည်။အေးနို့၂လုံးကိုအတင်းညှစ်ချလိုက်သောကြောင့်

အို အင် ကျွတ် ကျွတ် ကျွတ်

အေးအားသူ၏အဆောင်တွင်မိန်းမောသွားစေသည်။

သူကလည်းအားပါးတရပင်ဆောင်နေပါတော့သည်။အရှိန်ကောင်းတုံးဖြစ်၍ဘာမျှမ
ဖြစ်သေးဘဲရှိနေရာသူကပိုကြမ်း၍လာလေလေအေးကကော့ကော့ပေးလေလေနှင့် ဂြိုဟ်သားသဲသဲမဲမဲချ
နေလေသည်။

ကုတင်တခုလုံးကျီကနဲကျီကနဲမြည်နေလေသည်။သူလည်းစိတ်ရှိလက်ရှိအရမ်းကုန် ဆောင်ချလိုက်ရာ၊
ကျွတ် ကျွတ် ကျွတ်

အေး၏နှုတ်ဖျားမှဤမျှသာထွက်လာပြီးညိမ်သွားလေတော့သည်။

ဤသည်ကားယနေ့ရုပ်ရှင်လောကပင်၊ဤသည်ကားယနေ့ရုပ်ရှင်လောကတွင်ဖြစ်ပျက်နေသောအဖြစ်အ
ပျက်တို့ဖြစ်၏။

ဤသည်ကားအေးရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားရိုက်ရဘို့အရေးအတွက်ဖြစ်ပျက်ခဲ့ရသောအဖြစ်အပျက်ဖြစ်သည်။

ဇာတ်ကားတကားရိုက်လျှင်အနည်းဆုံးဒါရိုက်တာနှင့်မားသားတို့ကိုရိုက်ကူးပြီးစီး သည်အထိကုန်းရမြဲပါ။

ဤလိုဘာဝထဲမှနေ၍ကျိုးစားရုန်းကန်လာခဲ့ရာ၊ယနေ့အဖို့အေးနာမည်သည်ထိပ်တန်းသို့ရောက်နေလေပြီ။
ခင်ခင်အေး ဆိုလျှင်မသိသူရှားသလောက်ပင်။

ယနေ့ကားတကားရိုက်လျှင်ယခင်ကလိုဒါရိုက်တာနှင့်မင်းသားတို့ကိုကုန်းဘို့မလိုခြေ၊တလောကပင်မင်း
သားတဦးကမထိတထိလာလုပ်၍ပါးရိုက်ခဲ့လေသည်။ဤသို့ပြန်လည်တုန်ပြန်နိုင်သည်ဘဝသို့ရောက်ရန်မ
ည်ကဲ့သို့သောဒုက္ခအန္တရာယ်နှင့်တိုးခဲ့ရသည်ကိုလူထုပရိသတ်တို့ကိုပညာပေးတင်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ရုပ်ရှင်ကြည့်ပရိသတ်ကိုလေးစားလျှက်

သင်တို့ရဲ့

ပြာပုံမယ် - ခင်ခင်အေး